
 In verband met de geschiedkundige verbinding tussen Peel en Maas en Grevenbroich werden op zaterdag 25 maart door een afvaardiging van de Heemkundevereniging 
Grevenbroich drie sets geschiedenisboeken over Grevenbroich geschonken aan Heemkundevereniging Kessel. In Kasteel de Keverberg vond de ontmoeting plaats en werden de 
boeken door Dhr. Ulrich Herlitz en Dhr. Achim Kühel overhandigd aan Har Timmermans en Henk van Dijck. Hierna werd nog uitvoerig over de wederzijdse geschiedenis en verbin-
ding gesproken en enkele ideeën uitgewisseld om op dit gebied het contact verder te versterken.   
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 Kledingshop Peel en Maas gaat stoppen, geen permanente locatie gevonden
    De kledingshop voor Oekraïense vluchtelingen en minima, die in Meijel werd opgezet en vervolgens naar 
Beringe verhuisde, gaat stoppen. Kartrekker Maarten Pijnenborgh laat weten het idee om er een perma-
nente kledingshop van te maken, niet van de grond te krijgen. De overtollige kleding gaat op transport 
naar Oekraïne. Eind april is de laatste mogelijkheid om spullen op te halen.

    Een groep Meijelnaren sloegen een 
jaar geleden de handen ineen om 
Oekraïnse vluchtelingen te gaan 
helpen door onder andere een pop-
up winkel in Meijel te realiseren. 
Ze toverden een kippenstal om tot 
kledingwinkel die bedoeld was voor 
de Oekraïense vluchtelingen, die 
woonden op de voormalige cam-
ping Nieuwe Hof. Omdat de loca-
tie te vochtig werd, ging kartrekker 
Maarten Pijnenborgh op zoek naar 
een andere locatie. Die werd gevon-
den in Beringe, aan de Kievit. 

    Poging niet gelukt
    Omdat de animo steeds groter 
werd, waren ook minima welkom 
in de shop. Het idee ontstond om er 
een permanente kledingshop van 
te maken. Het pand aan de Kievit 
is echter slechts tot en met april 
beschikbaar. Nu alle andere opties 
zijn bekeken, moet Maarten conclu-
deren dat zijn poging tot het opzet-
ten van een permanente kledingshop 
in Peel en Maas niet is gelukt. “Met 
veel motivatie en inzet hebben we 
de afgelopen maanden gekeken naar 
mogelijkheden om de shop een meer 

permanent karakter te geven, omdat 
er een duidelijke behoefte lijkt te zijn. 
De gemeente geeft aan dat die rol 
niet bij haar ligt, maar om dit idee als 
burgerinitiatief verder door te zetten 
is er naast een goede bedrijfsruimte 
met kosten voor gas, water en licht, 
ook een goede aansturing richting 
vrijwilligers nodig om een continuïteit 
te waarborgen”, aldus Maarten. 

    Geen verdienmodel
    “Er is geen enkel verdienmodel 
rondom ons initiatief geweest en dan 
kun je dat ook niet voortzetten als 

burgerinitiatief zonder goede toezeg-
gingen en fi nanciële garanties. Helaas 
lukt het met alle goede bedoelingen 
niet om nog andere mogelijkheden 
te gaan onderzoeken, maar ik kan 
met een prettig gevoel terugkijken en 
zie dan dat we een mooi jaar heb-
ben gehad met veel blije gezichten. 
Ik moet concluderen dat onze wens 
om een kledingshop in Peel en Maas 
op te zetten niet verder van de grond 
gaat komen”, laat Maarten weten.

    Op transport
    Bij de vrijwilligers die zich een heel 
jaar met veel passie hebben ingezet 
is inmiddels aangegeven dat de win-
kel defi nitief gaat stoppen. Mensen 
die het moeilijk hebben op basis van 
hun fi nanciële situatie zijn welkom 

om de laatste weken op woensdag 
en zaterdag tussen 14.00 en 16.30 
uur binnen te lopen.

H     Ik kijk in de spiegel en 
ben blij met alles wat 
we gedaan en bereikt 
hebben 

    De overtollige spullen gaan op trans-
port naar Oekraïne zodat de mensen 
daar nog geholpen kunnen worden. 
“Ik kijk in de spiegel en ben blij met 
alles wat we gedaan en bereikt heb-
ben en zie alle blije gezichten voorbij-
komen het afgelopen jaar.”

    Tekst: Jeanine Hendriks   
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 Panningse dames maken van concept De 
Thoésvrijwilliger een succes
    Door Nouwen-Hillen en Claudia Swinkels- Baladron uit Panningen 
namen vorig jaar het initiatief om het bestaande concept waarbij een 
vrijwilliger aan huis wordt ingezet, voort te zetten onder een nieuwe 
naam: De Thoésvrijwilliger Peel en Maas. Met succes, want het aantal 
vrijwilligers dat aan eenzame ouderen wordt gekoppeld is sindsdien 
verdubbeld.

    In het verleden betaalde gemeente 
Peel en Maas een beroepskracht die 
de matches tussen vrijwilligers en 
hulpvragers coördineerde. Omdat 
de gemeente inmiddels de voorkeur 
geeft aan burgerinitiatieven, ver-
viel de fi nanciële bijdrage. Dat ging 
vrijwilligster Door Nouwen niet in 
de koude kleren zitten. Ze besloot 
om samen met Claudia Swinkels het 
concept als burgerinitiatief voort te 
zetten. “We vonden het zonde als het 
initiatief zou stoppen. De vijftien vrij-
willigers die destijds ingezet werden, 
gaven zelf ook grotendeels aan verder 
te willen.”

    Jaloers
    Door vervulde in haar werkzame 
leven verschillende functies in de 
ouderenzorg. Ze wilde na haar pen-
sioen iets betekenen voor een ander 
in haar eigen gemeente en dat was 
haar drijfveer om De Thoesvrijwilliger 
verder voort te zetten. Die motivatie 

deelt ze met Claudia, die zich binnen 
het welzijnswerk inzet voor oude-
ren. In haar functie heeft ze regelma-
tig contact met vrijwilligers. “Ik was 
wel eens jaloers op deze mensen en 
vond dat ik mezelf ook maatschap-
pelijk voor anderen kon inzetten. Dit 
besloot ik dan ook te doen, maar wel 
in mijn eigen gemeente. Ik had nooit 
verwacht dat we een jaar later het 
aantal vrijwilligers hebben kunnen 
verdubbelen. Momenteel kunnen we 
dertig vrijwilligers inzetten, waarvan 
de jongste 38 is en de oudste 84.”

    Klein sociaal netwerk
    Door en Claudia zetten namens De 
Thoesvrijwilliger Peel en Maas vrijwil-
ligers in voor mensen met een klein 
sociaal netwerk, die behoefte heb-
ben aan persoonlijk contact. Het gaat 
daarbij om een doelgroep waarbij 
individueel gezelschap in de eigen 
thuissituatie het beste past. “Je kunt 
hierbij denken aan mensen die zich in 
een groep niet op hun gemak voelen, 
door prikkelgevoeligheid of proble-
men met het zicht of het gehoor”, 
legt Door uit. “De hulpvragen vanuit 
de reguliere zorg komen vanuit prak-
tijkondersteuners, dorpsondersteu-
ning of familie. Vanuit de doelgroep 
zelf is er vaak een vraagverlegenheid, 
maar wij begrijpen dat deze mensen 
behoefte hebben aan wat aanspraak.

    Dementie
    Ook wordt er hulp geboden aan 
mensen met dementie. Hierbij wordt 
samengewerkt met de trajectbe-
geleiders van Hulp bij Dementie. 

De vrijwilligers die deze doelgroep 
ondersteunen hebben allen een cur-
sus ‘omgaan met dementie’ afgerond. 
“De trajectbegeleider introduceert 
de vrijwilliger in de thuissituatie. De 
inzet van een vrijwilliger biedt de 
mantelzorger ruimte om er even tus-
senuit te kunnen en te genieten van 
een vrij moment, terwijl men weet 
dat hun partner of ouder in goede 
handen is van een vrijwilliger”, geeft 
Claudia aan.

    Intentie
    Als vrijwilligers zich aanmelden, volgt 
eerst een intakegesprek. Dit om de 
intentie van de vrijwilliger te achter-
halen. “Het gaat als vrijwilliger vooral 
om het geven en niet andersom. Je 
komt echt voor iemand anders en niet 
voor jezelf. Als iemand vrijwilliger wil 
worden vanwege de sociale contac-
ten, dan kijken we naar andere moge-

lijkheden voor vrijwilligerswerk.”

    Gezelschap
    Door koppelt de interesses van de 
hulpvrager aan die van de vrijwil-
liger. Ook wordt er gekeken naar 
karaktereigenschappen om een zo 
goed mogelijke match te maken. “De 
match moet goed voelen voor beide 
partijen. Daarom hebben we regel-
matig contact en vragen we hoe het 
gaat. Vrijwilligers brengen wekelijks, 
of om de twee weken, twee uur een 
bezoek aan een hulpbehoevende. Wat 
ze tijdens dat moment gaan doen, 
laten we volledig aan hen over. De 
één houdt van wandelen, de ander 
van kaarten. De activiteit is gericht op 
gezelschap bieden, aanwezig zijn en 
persoonlijke aandacht voor de ander.” 
Door en Claudia proberen het vrijwilli-
gersnetwerk klein en lokaal te hou-
den. “Een vrijwilliger uit eigen dorp 

voelt vaak vertrouwder. Zoals ver-
wacht komen de meeste aanvragen 
uit Panningen en Helden, omdat de 
sociale cohesie daar minder is”, legt 
Claudia uit.
    Twee keer per jaar ontmoeten de 
vrijwilligers elkaar voor een hapje en 
een drankje als dank voor hun inzet, 
om bij te praten en ideeën uit te wis-
selen. Volgens de dames geven de 
vrijwilligers aan de meeste waarde-
ring te krijgen van de ouderen zelf. 
“Zo kijken de ouderen uit naar het 
moment dat de vrijwilliger bij hen op 
bezoek komt. Ze zijn blij dat de vrij-
willigers komen.

    Wil jij ook vrijwilliger worden? Neem 
dan contact op met info@thoesvrij-
williger.nl

    Tekst: Jeanine Hendriks

       

    Goede Doelenweek Peel en Maas
    In heel Peel en Maas vindt van maandag 3 tot en met vrijdag 7 april 
weer de Goede Doelenweek plaats. De banners hangen overal en alle 
vrijwilligers staan in de startblokken voor de grote inzamelactie.

    Zo’n tien jaar geleden begon het ene 
na het andere dorp de vele aparte 
collectes in te ruilen voor één grote 
inzamelingsactie. Al snel besloten 
alle elf dorpen om hun actie samen 

in dezelfde week te houden. De 
gezamenlijke Goede Doelenweek 
levert elke keer veel geld op. Vorig 
jaar doneerden inwoners in totaal 
155.000 euro aan organisaties als het 

Rode Kruis, KWF Kankerbestrijding, 
Alzheimer Nederland en de 
Hartstichting. Omdat mensen tegen-
woordig minder contant geld in huis 
hebben, bieden steeds meer dorpen 
ook de mogelijkheid om te betalen 
via incasso of door het scannen van 
een QR-code. Zowel bij incassobeta-
lingen als bij gebruik van de QR-code 

kunnen de gevers op de intekenlijst 
aangeven hoe ze het gedoneerde 
totaalbedrag verdelen over de ver-
schillende goede doelen. Wie als 
vrijwilliger mee wil doen met de 
grootste vrijwilligersactie in Peel en 
Maas, kan zich melden bij het dorps-
comité in zijn of haar dorp.   

HALLO Peel en Maas
is een gratis uitgave van
Kempen Media BV en verschijnt
elke donderdag in de gemeente
Peel en Maas.

Oplage 20.100 exemplaren

www.hallopeelenmaas.nl

Redactie
077 208 32 00
redactie@hallopeelenmaas.nl

Commercieel adviseurs
077 208 32 00
adverteren@kempencreeert.nl

Bezorgklachten www.garcon.nl

Bezoek- en correspondentieadres
Handelstraat 17, 5961 PV Horst
Bezoek uitsluitend tussen 9.00 en 
12.00 uur en op afspraak

Aanlevertijden (uiterlijk)
Redactie: maandag 17.00 uur
Advertenties: dinsdag 16.00 uur
Familieberichten: dinsdag 16.00 uur

Beeldmateriaal en kopij dient vrij van  rechten aangeleverd 
te worden. Eventuele verplichte naamsvermelding van de 
foto graaf of auteur dient bij aan levering expliciet te worden 
 gemeld. Bij verzuim komen kosten voor  rekening van de 
aanbieder.

De artikelen worden doorgaans gepubliceerd in de 
elektronische versie van HALLO Peel en Maas.

Kempen Media BV behoudt zich ten aanzien van de 
inhoud van deze uitgave zowel het auteursrecht voor 
conform artikel 15 lid 1 sub 4 van de Auteurswet als het 
databankrecht.

Disclaimer
Ondanks zorgvuldig samenstellen van dit blad door de
redactie, kan het voorkomen dat door actuele omstandig-
heden sommige activiteiten geen doorgang vinden.

Colofon



33003 \ enzo 

Paul van Mullekom Brisbane Australië
Niet iedereen die in Peel en Maas opgroeit, blijft hier ook wonen. HALLO Peel en Maas spreekt in de serie Uit… 
Peel en Maas met oud-inwoners van de gemeente die hun dromen hebben gevolgd en buiten de gemeente-
grenzen terecht zijn gekomen. In deze aflevering Paul van Mullekom, die Grashoek verliet voor Brisbane, 
Australië.

Paul is geboren en getogen in 
Grashoek, maar het dorp werd hem 
al snel te klein. Hij vertrok voor zijn 
studie informatica naar Heerlen waar 
hij op kamers ging. Elk weekend 
kwam hij wel terug naar Grashoek 
om zijn vrienden en familie te zien. 
In 2005 begonnen de reiskriebels en 
besloot hij met een backpack op reis 
te gaan. “Ik vertrok in mijn eentje naar 
Australië en ging daar rondreizen en 
op allerlei verschillende plekken aan 
het werk. Daar heb ik veel dingen 
geleerd die ik thuis nooit had kunnen 
doen. Ik mocht op een bulldozer en 
tractor rijden, schapen drijven en sche-
ren, huizen slopen, fruit plukken, cam-
pervans wassen, echt van alles wat. 
Het was een mooie tijd.”

	HIk kreeg eindelijk de 
kans om terug naar 
Australië te gaan

In zijn vrije tijd reisde hij het land 
door. Daar liet hij het echter niet bij. 
“Ik plakte nog zes weken in Thailand, 
Laos en Hongkong achter mijn reis aan 
voordat ik terugvloog naar Nederland.” 
Eenmaal in Grashoek gesetteld, vond 
hij een baan in Eindhoven op de 
Technische Universiteit. De drang naar 
reizen bleef echter. “Eén van de buren 
in de straat reisde veel voor werk 
en ik besloot contact met hem op te 
nemen en dankzij hem heb ik gesol-
liciteerd bij zijn werkgever. Dat ik werd 
aangenomen, betekende nog niet dat 
ik meteen naar het buitenland kon 
vertrekken. In 2008 mocht ik, nadat ik 
één jaar in Nederland voor het bedrijf 
had gewerkt, in Chicago gaan wer-
ken en wonen. Begin 2009 werd ik 
gevraagd of ik naar Melbourne wilde 

verhuizen. Ik kreeg eindelijk de kans 
om terug naar Australië te gaan.”

Sharehouse
Die kans greep Paul natuurlijk met 
beide handen aan. Tijdens zijn back-
packavontuur zag hij hoe mooi het 
land was en het bleef bij hem kriebe-
len om terug te gaan naar Australië. 
“De eerste maanden woonde ik in een 
hotel. Daarna verbleef ik in een share-
house waar ik verschillende mensen 
heb leren kennen. Omdat in Schotland 
ook een vestiging van het bedrijf zat, 
werkte ik veel samen met Schotse col-
lega’s en met hen was het altijd hart-
stikke gezellig.”

Jaren later werkt Paul nog altijd bij 
dezelfde werkgever, maar wel in 
een andere stad. In 2010 werd hem 
gevraagd om in Brisbane te gaan wer-
ken voor een nieuw project. Op die 
vraag zei hij volmondig ‘ja’. “Ik dacht: 
‘laten we eens kijken hoe dat bevalt’. 
In de winter is het hier 20 graden en in 
de zomer 30. Ik loop constant met een 
korte broek, T-shirt en slippers aan. 
Regen valt hier niet vaak. Ik vond het 
wel lekker om naar Brisbane te gaan”, 
vertelt Paul lachend.

	HHet strand van Gold 
Coast ligt op 45 minuten 
rijden 

Liefde
In het begin woonde Paul, net als 
in Melbourne, in een sharehouse. 
Uiteindelijk vond hij een eigen appar-
tement. Dat verruilde hij weer toen 
hij ging samenwonen met zijn vrien-
din. “Mijn vriendin komt oorspron-

kelijk uit Thailand en is in Australië 
komen wonen toen ze 10 jaar was. Ik 
heb haar 3,5 jaar geleden ontmoet.” 
Omdat Paul zelf een hond bezit en zijn 
vriendin vier katten heeft, vond het 
stel het appartement van Paul te klein 
voor de dieren. “Daarom ben ik bij 
haar ingetrokken. Een bijkomend voor-
deel was het zwembad in haar tuin. 
Daar kon je me regelmatig in vinden. 
Onze huidige woning heeft helaas 
geen zwembad, maar het strand van 
Gold Coast ligt op 45 minuten rijden.”

Dat Paul door zijn werk in de ICT-
branche op drie verschillende locaties 
heeft gewoond, vond hij geen pro-
bleem. “Daardoor heb ik veel kunnen 
zien van de landen. Ik vond het ook 
niet lastig om te verhuizen, ik heb me 
vrij snel aangepast. In Melbourne ben 
ik bijvoorbeeld bij het voetbalteam 
van het werk gegaan. Daardoor heb 
ik snel contacten gelegd. In Australië 
zijn de mensen heel open en hebben 
dezelfde westerse levensstijl.”

Voetbal
Ook in Brisbane ging Paul al snel in 
zijn vrije tijd voetballen met zijn col-
lega’s. Momenteel is hij lid van het 
veteranenteam. “Een potje bier drin-
ken achteraf hoort er natuurlijk bij. 
Door het voetbalteam heb ik een 
vriendenkring opgebouwd. Ook heb 
ik veel contact met expats.” Naast het 
voetballen is Paul ook begonnen met 
golf als nieuwe hobby. “Gezellig een 
balletje slaan met vrienden en lekker 
een paar biertjes mee in de golfbuggy 
bevalt goed.”
Zijn vrienden in Grashoek spreekt Paul 
nog regelmatig. Onlangs vloog hij 
naar Thailand om daar samen met een 
vriend vakantie te vieren. “Ik krijg nog 
wel mee wat er thuis gebeurt. Ik heb 

een speciaal gevoel bij de jongens van 
Grashoek. Hen ken ik vanaf de crèche, 
we zijn samen naar school gefietst en 
op stap gegaan. We kennen elkaar dus 
al jaren. Als ik thuiskom, lijkt het alsof 
ik niks gemist heb en dat er niks ver-
anderd is in het dorp. Het voelt ver-
trouwd om thuis te komen.”

Carnaval
In het begin vloog Paul elk jaar naar 
Nederland om vrienden en familie op 
te zoeken. Nu hij in Australië volledig 
is gesetteld, slaat hij wel eens een 
jaar over. “Ik vind het super om ieder-
een te zien, maar het bevalt me in 
Brisbane ook erg goed. Tijdens feest-
dagen als Kerstmis en carnaval mis ik 
de familieaangelegenheden wel. Daar 
heb ik mooie herinneringen aan. Die 
dagen waren altijd supergezellig. Met 
carnaval kriebelt het elk jaar en kijk ik 
via L1 naar de opening in de Zoepkoel. 
Verder krijg ik altijd de nieuwste car-
navalsnummers van mijn broer door-
gestuurd. Ik ben ook een paar keer 
naar Grashoek gekomen om carna-
val te vieren met vrienden. Eén keer 
ben ik met kerst naar huis gekomen. 
Inmiddels vieren we kerst met vrien-
den die ook uit andere landen komen. 
Toch is kerst in Australië totaal anders. 
Je krijgt het kerstgevoel niet echt hier, 

omdat we in een korte broek aan het 
barbecueën zijn”, vertelt Paul lachend.

Gesetteld
Ooit verhuizen, naar welke andere 
plek dan ook, ziet Paul niet zitten. 
Het bevalt hem goed in Brisbane en 
hij hoopt er nog jaren te blijven. “Een 
sociale cirkel opbouwen kost tijd. 
We hebben hier inmiddels een leuke 
vriendenkring opgebouwd. Het werk 
als projectmanager bevalt ook goed. 
Ik krijg de vrijheid om mijn werkdag 
zelf in te richten. Twee dagen in de 
week ga ik naar klanten en collega’s 
op kantoor, de rest van de week werk 
ik thuis. Een ander bijkomstig voordeel 
aan het wonen in Brisbane zijn de faci-
liteiten hier. Alle grote bands komen 
hier optreden. Wij zijn onlangs naar 
concerten gegaan van Guns ‘N Roses 
en Ed Sheeran. Als je in Grashoek 
woont, zal je naar Amsterdam moe-
ten om naar een concert te gaan. In 
Nederland klagen mensen over het rij-
den van lange afstanden. In Australië 
wordt dat normaal gevonden. Vier uur 
rijden voor een afspraak is niks. Maar 
in Australië is het landschap tijdens die 
vier uur rijden ook een stuk mooier.”

Tekst: Jeanine Hendriks

Peel en MaasUit

Novisem BV | De Berckt 8 | 5991 PD  Baarlo | 077 203 0322 | hr@novisem.com

In ons familiebedrijf geloven we in groei door individuele aandacht. 

Wij streven er naar om alles en iedereen exact datgene te geven 

wat nodig is om optimaal te presteren, door het ondersteunen en 

versterken van de unieke individuele eigenschappen. Dit doen we 

op het hoogste kennisniveau met persoonlijke aandacht en met on-

aflatende drang om te blijven ontwikkelen en innoveren in alle afde-

lingen van ons veredelings bedrijf. Dit noemen we “Seedmanship”. 

WWW.NOVISEM.COM/JOBS

GROEI MEE ALS:

ASSISTANT BREEDER
fulltime

QUALITY CONTROL SPECIALIST
parttime

TRAINEE OFFICE ASSISTANT
fulltime
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‘‘Samen zorgen voor een

Persoo nlijk afscheid’’

fi enbosuitvaartzorg.nl
t. 077 308 28 33

samen met u zorgen
voor een waardig afscheid

www.janssenuitvaart.nl

Panningen

t. 077-3078642

Meijel | 077 466 41 41
www.uitvaartvandenboom.nl

geeft zorgvuldig vorm aan 
een persoonlijk afscheid, 
zodat jullie met een goed 

gevoel kunnen terugkijken.

24-uur bereikbaar

077 - 366 13 14
www.bobnoten.nl

Grubbenvorst | Horst | Velden
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Claudia van Haeff |06-15156046

Baarlo
Kessel

Maasbree

Opeens ben je weg…
zonder gedag te zeggen

An Janssen-Verbugt
* Panningen, 17 september 1942 

  † Venlo, 23 maart 2023

lieve vrouw van

Jan Janssen †

mam, schoonmoeder, 
 trotse oma en overgrootmoeder van

Frank en Peet
Sammy-Jo en Mitch, Juul, Sil

Sandra en Hans
Stan en Josje

Maud

Markt 117 B8
5981 AA  Panningen

De afscheidsdienst gevolgd door de crematie heeft 
op 29 maart plaatsgevonden.

Ik heb een mooi leven gehad
En ik heb nergens spijt van

Tine Schreibers-Kort
* 6 juli 1938 in Eijsden
† 24 maart 2023 in Helmond

  
Frank & Irma
Jip, Max, Ava
Floor, Quint
Pien
Loet

Marie-José & Dick
Job
Pim, Raika

Correspondentieadres:
Boerendansweg 56, 5914 RH Venlo

Ondanks het verdriet willen we graag, samen met 
jullie, het leven van mam en oma vieren. Dit doen we 
op vrijdag 31 maart om 14.30 uur in Aerdehof, Grote 
Blerickse Bergenweg 24, 5927 PB Venlo.

We vinden het fijn als iedereen twee bloemen naar 
keuze meeneemt. Zo zorgen we samen voor een 
kleurrijke viering. 
Liever geen bloemstuk.

Ik had langer willen blijven
maar helaas

Ria Janssen
* 28 april 1958, Maasbree             † 21 maart 2023, Baarlo

TroTse mam van
Ayrton en Nicole

Senna

Slotvoogdstraat 3, 5991 BP  Baarlo

De uitvaart heeft in familiekring plaatsgevonden.
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 Linn en Marlot zamelen 152 
euro in voor slachtoffers
    De meiden Linn en Marlot uit Meijel zamelden statiegeldflessen in om 
een geldbedrag op te halen voor de slachtoffers van de aardbeving in 
Turkije en Syrië. In totaal wisten ze 152 euro bij elkaar te krijgen.

    Marlot kwam met het idee om een 
bak te maken waarin dorpsgenoten 
fl essen konden afl everen. Uiteindelijk 
maakte de bak plaats voor een oude 
winkelkar. “We hebben geklust en 
geknutseld en toen eindelijk was de 
winkelkar af. We hebben de winkel-
kar bij Linn aan de straat gezet. Maar 
het leukste was om langs de deuren 
te gaan”, geeft Marlot aan. “Mensen 
gaven snoep en ook wat fl essen. 

Als als mensen geen fl essen had-
den, kregen we ook contant geld.” In 
totaal wisten de meiden 152,40 euro 
op te halen. In de zomer of herfst 
willen de kinderen dit nog een keer 
doen, maar wel voor een ander doel. 
“We hadden niet verwacht dat men-
sen zo vriendelijk waren om zelf con-
tant geld te geven. En daar werden 
we heel blij van.”   

Bij Wijnen Square Crops produceren we groenten van topkwaliteit, die met de meest moderne technieken en op 
duurzame wijze worden geteeld. Dat is onze missie, tevens zijn we een bedrijf waar professionaliteit en passie voor 

groenten en ondernemen hand in hand gaan! Niet voor niets noemen we ons ‘Master in Growth’!
We hebben twee locaties die naast een biomassacentrale ook beide een kas, verpakkings-, en sorteerhal hebben.

Tevens hebben we op beide locaties een biomassacentrale.

Interesse?Interesse?
Heeft deze vacature je nieuwsgierig gemaakt reageer dan snel door je Heeft deze vacature je nieuwsgierig gemaakt reageer dan snel door je 
CV en motivatie te mailen naar erwin@square-crops.com, zodat we een CV en motivatie te mailen naar erwin@square-crops.com, zodat we een 
kennismakingsgesprek kunnen plannen.kennismakingsgesprek kunnen plannen.
Voor meer informatie over deze vacature kun je contact opnemen metVoor meer informatie over deze vacature kun je contact opnemen met
Erwin Wijnands 06-81193412Erwin Wijnands 06-81193412

HOOFD BIOMASSA
FUNCTIE OMSCHRIJVING
• Als hoofd biomassa ga je leiding geven aan 4 servicemonteurs op locatie.
• De servicemonteurs hebben aansturing nodig, zodat ieder zijn eigen taken/verantwoordelijkheden heeft.
• Energiemanagement zal ook tot jouw taken behoren.
• Het hoofd biomassa is voor iedere servicemonteur het eerste aanspreekpunt waarbij het overzicht, controle en regie 

ook bij deze persoon liggen.
• Het coachen, begeleiden en aansturen van de servicemonteurs zal actief opgepakt moeten worden. Je bent verant-

woordelijk voor het team en daar sta en zorg je voor.
• Daarnaast zul je regelmatig met de directie aan tafel moeten zitten om te sparren en mee te denken over de toe-

komstvisie en mogelijke ontwikkelingen binnen het bedrijf.
• Je zult ook als projectleider fungeren over alle nieuwe projecten die gerealiseerd gaan worden.
• Je zult ook met enige regelmaat zelf de ‘sleutel’ in handen moeten nemen en deel uit maken van het serviceteam om 

zo voldoende feeling met het werk te krijgen.
• Naast de management en technische kennis zijn collegialiteit en goede communicatieve vaardigheden cruciaal voor 

het goed uit kunnen voeren van deze functie.

FUNCTIE EISEN
• MBO/HBO e lektrotechniek of mechatronica.
• Een oplei ding of cursus met manage ment vakken is een pré.
• In het bezit van rijbewijs B.
• Bewezen werkervaring van minimaal 5 jaar, met hands on mentaliteit.
• Goede contactuele eigenschappen, oplossingsgericht denken, eenflinke dosis doorzettingsvermogen en een flexibele 

werkinstelling.

SERVICE- EN ONDERHOUDSMONTEUR
FUNCTIE OMSCHRIJVING
• Je werk bestaat uit het verrichten van correctief en preventief onderhoud aan het machinepark inclusief de randap-

paratuur.
• Storing zoeken en oplossen, reparatie werkzaamheden, modificeren en verbeteren van bestaande machines/installa-

ties en installatie werkzaamheden behoren tot je takenpakket.
• Technisch inzicht en inventiviteit zijn bij deze functie van groot belang. Niet alleen volgens het boekje werken, maar 

als dat nodig is, ook net even verder denken.
• Je werkt aan installaties die werktuigbouwkunde en elektrotechniek combineren. Om bij deze complexe machines 

storingen op te lossen, heb je kennis van beide disciplines.
• Daarnaast word je ook ingezet in de techniek van de tuinbouwkassen, zoals klimaatbesturing, warmtekrachtkoppelin-

gen biomassacentrales, water technische installaties en oogsthulpmiddelen.
• Je maakt deel uit van de onderhoudsploeg, naast de technische kennis zijn collegialiteit en goede communicatieve 

vaardigheden hierbij van belang. Ook ben je bereid om storingsdienst te draaien.

FUNCTIE EISEN
• Minimaal MBO niveau 2/3 elektrotechniek of mechatronica.
• Op leiding bij voorkeur aang ev uld met vak ge ralateerde cursussen.
• In het bezit van rijbewijs B.
• Werkervaring vanaf 0 jaar. Leergierig zijn is belangrijker.
• Goede contactuele eigenschappen, oplos singsgericht denken, een flinke dosis doorzettingsvermogen en een flexibe-

le werkinstelling.

WAT HEBBEN WIJ JOU TE BIEDEN
• Goede verdiensten conform CAO en uitzicht op een vast dienstverband.
• Werken in dagdienst.
• Auto van de zaak.
• Wijnen Square Crops onderst eunt kennisgroei en biedt ook opleidingen aan.

WAT MAAKT DEZE BANEN UNIEK
• Een van de modernste en grootste glastuinbouwbedrijven van Europa.
• We zijn nog steeds groeiend en blijven steeds innoveren en ontwikkelen. Niet alleen op de teelt, maar juist ook met 

geavanceerde techniek, automatisering, nieuwe machines en installaties.
• Leuke en behulpzame collega’s (TD bestaat uit 9 monteurs).
• Werkzaamheden verdeeld over 2 locaties.
• Iedere dag is anders, de teelt gaat door en beweegt deels met de seizoenen mee. 

Dit zorgt voor voldoende afwisseling in werkzaamheden.

Zijn laatste wens:
rustig de grens over

Na een kortstondig ziekbed is in het Plattelandshoés 
 overleden mijn man, onze pap, schoonvader en opa

Pieter Snellen
echtgenoot van

Diny Snellen-Steeghs

* Venlo, 16 februari 1948  † Panningen, 27 maart 2023

Mark

Paul en Rebecca
Amber
Mathijs

Dex

Schout van Merwijckstraat 30
5981 EL  Panningen

We willen het leven van Pieter herdenken op vrijdag  
31 maart om 11.00 uur in de Houbereij, Kerkstraat 68 in 
Panningen. Aansluitend zal het gezin Pieter begeleiden 
naar het crematorium.

Er is gelegenheid tot  schriftelijk condoleren.

In plaats van bloemen is een donatie in de collectebus 
voor het Plattelandshoés welkom.

Rik Verhaegh
4 april 1996     -     12 januari 2023

Dank je wel

voor troost zonder woorden
voor het simpel stil zijn

Dank je wel

voor het proberen mee te dragen
van onze intense pijn

Thijs en Petra Verhaegh - Vaessen
Max en Linda, Felix

Bob
Tom en Melissa

Maasbree, maart 2023
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CDA kiest niet voor woningsloop in centrum Panningen
Tijdens de raadsvergadering van 21 maart hebben we een besluit 
genomen over de herontwikkeling postkantoorlocatie en centrum 
Panningen. Een raadsvoorstel met vier scenario’s dat de afgelopen 
tijd al voor veel commotie en gespreksstof zorgde. 

Allemaal scenario’s waarin het ver-
keersveiliger maken, vergroenen, 
verduurzamen en parkeerproblema-
tiek aan de orde komen. Gesprekken 
met bewoners, ondernemers en het 
centrummanagement hebben ons 
vele verschillende inzichten gegeven 
over het voorstel.

Ook hebben we ons eigen verkie-
zingsprogramma en het coalitiepro-
gramma er op nageslagen. Hierin 
hadden we hebben namelijk passa-
ges voor het centrum van Panningen 
opgenomen. Dat heeft er bij onze 
fractie toe geleid om voor scenario 3 
te kiezen. Het uiteindelijke doel dat 

we willen bereiken, het dichtbij par-
keren en een multifunctioneel ver-
keersveilig raadhuisplein met meer 
groen, is met scenario 3 mogelijk.

Het centrum blijft compact en goed 
bereikbaar en er hoeven geen 
woningen voor te wijken. Voor de 
uiteindelijke uitwerking hebben we 
als CDA Peel en Maas nog denkrich-
tingen meegegeven om met onder-
nemers en aanwonenden samen tot 
een mooie uitwerking van dit plan 

te komen waar we allemaal op het 
einde trots op kunnen zijn.
 

CDA 

Op valreep besluit raad om woningen niet te slopen
De raad heeft vorige week een standpunt uit 2012 nogmaals bekrachtigd: er worden geen woningen 
gesloopt voor de ontwikkeling van het centrum van Panningen. PvdA/GroenLinks had zich meteen op dat 
standpunt gesteld en uiteindelijk bleken ook de andere fracties dat standpunt te delen. Tot opluchting van 
de protesterende bewoners van de huizen die het college wilde afbreken en tot geruststelling van winke-
liers van de Raadhuisstraat die zich helemaal niet geholpen voelden met dit afbraakidee.

De plannen voor het centrum van 
Panningen werden doorgesproken 
met een adviesgroep waarin men-
sen die het meest in hun belangen 
geraakt werden, niet vertegenwoor-
digd waren. De verantwoordelijke 
wethouder, Rob Wanten, moest 

toegeven dat dit een grote misser 
is geweest. Verder hadden het col-
lege en ook de fracties niet in de 
gaten dat in 2012 de toenmalige raad 
ook al eens het collegevoorstel tot 
afbraak van woningen had afgewe-
zen en de bewoners had toegezegd 

dat de gemeente daartoe nooit meer 
het initiatief zou nemen. Een attente 
bewoner wees daarop.
 PvdA/GroenLinks vond het her-
nieuwde afbraakvoorstel sowieso 
verwerpelijk. In ons alternatief ver-
wezen we ook naar het raadsbesluit 

uit 2012. Op de valreep, net voor de 
raadsvergadering, namen de frac-
ties van Lokaal en CDA ons voorstel 
over om te kiezen voor het uitwerken 
van de ontwikkelingsvariant waarin 
geen woningen afgebroken hoef-
den te worden. Plagend zeiden we 
dat die fracties ons voorstel hadden 
gepikt, wat natuurlijk weinig geloof-
waardig werd ontkend. Hoe het ook 
zij, het niet-afbreek-voorstel werd 
uiteindelijk unaniem aangenomen 
door de raad en het collegevoorstel 

werd daarmee verworpen. Eén idee 
in ons alternatieve voorstel werd 
niet overgenomen. Nog niet, althans. 
Dat betreft de vestigingsplek voor 
de Aldi. Wij willen geen supermarkt 
vlak bij het kruispunt Patersstraat/
Raadhuisstraat. Een betere plek is de 
Kennedylaan, vlak bij rotonde Everlo. 
Hopelijk nemen de andere fracties 
ook dit idee van ons over. Desnoods 
weer op de valreep.

Raadsleden  Annigje Primowees, Frits 

PvdA/GroenLinks

Laefplein Maasbree
Groeien de bomen of de gebouwen straks tot in de hemel in hartje Maasbree? Wat is er aan de hand? 
Binnen de bestaande regels mag er kortgezegd best veel in het gebied ‘De Pool’ (nu omgedoopt tot 
‘Laefplein’) in Maasbree, maar wel een stuk minder dan de huidige bouwplannen. 

De gemeente Peel en Maas heeft 
altijd de mond vol van de dialoog en 
burgerparticipatie. Maar wat als een 
grote groep inwoners zich uitspreekt 
tegen een plan of ontwikkeling? 
Vergevorderde plannen en tekenin-
gen liggen al klaar om pand Werts af 
te breken. En dat terwijl onlangs nog 
een petitie aan de raad is aangebo-

den om dit stukje erfgoed toch echt 
te bewaren voor het dorp. De VVD 
diende op 11 oktober 2022 al een 
motie in om dit pand te behouden. 
Spijtig genoeg werd deze motie door 
de rest van de raad verworpen. Doen 
alsof de mening van onze inwoners 
ertoe doet is misschien nog wel erger 
dan er helemaal niet naar te vragen.

Inmiddels is duidelijk dat de project-
ontwikkelaar alleen zijn investering 
eruit kan halen door flink de hoogte 
in te gaan. Het dorp mocht afgelopen 
week eindelijk de tekeningen inzien: 
vier én vijf verdiepingen hoog, bijna 
twee keer zo hoog als de gebouwen 
in de (directe) omgeving. Alleen de 

kerk is hoger in Maasbree.
Even ophelderen: nieuwe wonin-
gen moedigen we aan, ook op die 
plek. Van een bestaand/historisch 
pand kun je immers ook woningen 
maken, er zijn talloze voorbeelden. 
Maar woningbouw moet niet ten 
koste gaan van ruimte, groen, erf-
goed en van eenheid. Een plan moet 
immers wel passen in de omgeving. 
Bovendien zijn er ook nog kansen 
elders in het dorp.
Laat het Laefplein geen hoge verza-

meling stenen worden waar we ons 
over dertig jaar met z’n allen over 
afvragen hoe we dit hebben kun-
nen laten gebeuren. Laat het zijn 
naam eer aan doen, ‘belaef’ het dorp 
Maasbree.

Carla Hermans

VVD Peel en Maas 

Geen sloop, wel kwaliteitsimpuls
In de raadsvergadering van dinsdag 21 maart is dankzij Lokaal Peel en Maas een raadsbreed akkoord 
bereikt over het centrumplan van Panningen. Geen woningsloop, maar wel een upgrade.

Het was geen gemakkelijke keuze. 
We hebben uitgebreid overleg gehad 
met veel betrokkenen, waarvoor 
onze welgemeende dank. Vervolgens 
hebben we alle voors en tegens 
zorgvuldig afgewogen en onze keuze 
gemaakt. Onze belangrijkste over-
wegingen: geen woningsloop in deze 
tijd, zeker niet omdat de aankoop en 
sloop van de woningen betaald moet 

worden door onze inwoners.
We willen enkel bestemmingsver-
keer in het centrum, het doorgaand 
verkeer dus meer rondom het cen-
trum. Geen verlengde Leerlooijerweg 
dus. Ook willen wij de parkeercapa-
citeit uitbreiden in plaats van uitbrei-
ding van het aantal parkeerplaatsen, 
bijvoorbeeld door het uitbreiden van 
de blauwe zone. Parkeren op het 

Raadhuisplein moet behouden blij-
ven, maar de omgeving moet veel en 
veel groener.
Als laatste heeft Lokaal Peel en Maas 
aangegeven, dat verder onderzoek 
veel zichtbaarder moet zijn, zodat 
iedereen ziet wat er gebeurt. Ook 
hebben we gevraagd om verdere 
ontwikkelingen in openbare informa-
tiebijeenkomsten te delen. Iedereen 

die geïnteresseerd is moet welkom 
zijn.
We zijn blij dat ons voorstel, zonder 
wijzigingen, uiteindelijk unaniem 
door de raad is aangenomen. Nu aan 
de slag met het creëren van de kwa-
liteitsimpuls van een mooi en dyna-
misch winkelcentrum in Panningen.

Tiny Valckx (raadslid) en Tijs van Lierop 
(burgercommissielid)

Lokaal Peel en Maas

Drugslocaties opsporen met een app die geur herkent
Een speciale geurherkenningsapp komt beschikbaar om daar drugslocaties en -dumpingen mee op te sporen. 
Het is een innovatie vanuit het project ‘innovatieve controle methoden’. In Noord-Limburg kunnen 270.000 
inwoners politie en gemeentes gaan helpen in de strijd tegen ondermijning.

In Noord-Limburg wordt al een aan-
tal jaren samengewerkt door de acht 
gemeentes. Eén van de programma’s 
gaat over veiligheid, leefbaarheid en 
ondermijning. De krachtenbundeling is 
noodzakelijk omdat uit diverse statis-
tieken blijkt dat Limburg in trek is bij 
criminelen. Eén van de projecten bin-
nen het programma Veiligheid is ‘inno-
vatie controle methoden’. Specialisten 

van diverse organisaties hebben in 
de luwte gewerkt aan de totstand-
koming van de geurherkenningsapp 
‘Kijk Niet Weg!’. “We roepen burgers 
al op niet weg te kijken en verdachte 
situaties te melden. We gaan nu een 
stap verder door inwoners de moge-
lijkheid te geven technologie toe te 
passen waardoor ze zonder dat ze het 
zelf door hebben anoniem melden. Zo 

werken ze mee aan het veiliger maken 
van hun leefomgeving”, aldus Ryan 
Palmen, portefeuillehouder Veiligheid 
Regio Deal Noord-Limburg. 

Geuren herkennen
Criminelen kunnen niet voorkomen 
dat er geuren vrijkomen bij het pro-
duceren van drugs of hennep en het 
dumpen van drugsafval. “We weten 

door opgerolde locaties en door 
drugsdumpingen om welke specifieke 
geuren het gaat. De herkenningsapp 
detecteert deze sterke synthetische 
geuren. Burgers die de app instal-
leren en voorbij een drugslocatie 
gaan, geven anoniem een melding 
door naar de meldkamer van ons 
ACT! Interventieteam Noord-Limburg. 
Komen er meerdere meldingen over 
een locatie binnen, dan brengt ons 
team een bezoek aan deze locatie. 
Het is een onorthodox middel, maar 
omdat we criminaliteit echt een halt 

toe moeten roepen zetten we het in”, 
vertelt Palmen. De verwachting vanuit 
het projectteam is dat het aantal con-
troles door de app flink omhoog gaat. 
De portefeuillehouder benadrukt dat 
de veiligheid van inwoners is gegaran-
deerd en dat de app vooralsnog alleen 
in Noord-Limburg wordt ingezet. “De 
app anonimiseert de melder en na de 
melding worden de gegevens gewist. 
We willen absoluut niet dat burgers 
voor politie gaan spelen.” Meer infor-
matie www.kijknietweg.eu
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Engels moet de voertaal worden op 
Nederlandse universiteiten

Door de opkomst van het internet zijn alle lijntjes ter wereld kleiner en kleiner geworden. Elke uithoek van de wereld kan contact met elkaar 
leggen en daarmee worden ook heel veel beroepen internationaler. Met name beroepen waar een universitaire opleiding voor nodig is. Engels is 
belangrijker dan ooit te voren. Moeten we onze studenten daar nog beter op voorbereiden door Engels de voertaal te maken op Nederlandse uni-
versiteiten?

Als op alle universiteiten in Nederland Engels 
gesproken wordt, gaat dit hoe dan ook een positief 
effect hebben op de Engelse woordenschat van stu-
denten. Dit geeft Nederlandse studenten nog meer 
kansen op de internationale banenmarkt. Daarnaast 
geeft het ook de mogelijkheid voor internationale 
studenten om beter te aarden op onze universi-
teiten en kan het zorgen voor positieve effecten 
op groepsopdrachten. Ook zal het een stuk een-
voudiger worden om goede (gast)docenten aan te 

trekken uit het buitenland en maken we Nederland 
aantrekkelijker voor internationale bedrijven.
Aan de andere kant is Engels natuurlijk voor ver-
reweg de meeste studenten in Nederland niet de 
moedertaal, wat voor een kleine groep proble-
matisch zou kunnen zijn. Ook is er een groot aan-
tal studies waar Engels tot op zeker hoogte niet 
heel relevant is, denk bijvoorbeeld aan een studie 
gericht op het Nederlands recht. Ook zouden we 
met deze maatregel een stuk van onze Nederlandse 

identiteit opgeven en daarnaast spreken 
Nederlanders ontzettend goed Engels. Nederland is 
al meermaals uitgeroepen tot het best Engels spre-
kende land waar Engels niet de moedertaal is. Is 
zo’n maatregel dan überhaupt nodig?

Engels moet de voertaal worden op Nederlandse uni-
versiteiten. Wat vindt u?

   

Pollbespreking
Het prijzengeld voor vrouwelijke en mannelijke sporters moet 
gelijk getrokken worden
Frenkie de Jong, middenvelder bij FC Barcelona in Spanje, verdient ongeveer 32 keer zo veel in vergelijking met Lieke Martens, topspeelster in het 
internationale vrouwenvoetbal. En Chris Froome, meervoudig Tour de France winnaar, ontvangt zo’n half miljoen voor het winnen van de Tour, 
terwijl zijn vrouwelijke collega met eenzelfde overwinning genoegen moet nemen met een halve ton. Waarom zijn er zo’n grote verschillen in het 
salaris en het prijzengeld voor mannelijke en vrouwelijke topsporters?

Het feit dat mannen over het algemeen aanmerke-
lijk beter beloond worden voor hun sportprestaties, 
is ook tegen het zere been van Josefien Tje, laat ze 
in een reactie weten. “Belachelijk dat het nog nooit 
hetzelfde is geweest.” Dat ziet Huub Aerts toch net 
even anders. “Waarom? Tennissers en handballers 
krijgen ook niet hetzelfde. Er is nu eenmaal niets 
gelijk in de wereld”, reageert hij.

Wat wel gelijk is, is de fysieke inspanning die in 
veel gevallen geleverd dient te worden. Maar toch 
krijgen mannen die de Alpe d’Huez beklimmen 
tijdens de Tour de France een hogere beloning, 
dan hun vrouwelijke collega’s. Terwijl de prestatie 
precies even knap is. Deze verschillen in de top-
sport zorgen er daarnaast voor dat het maatschap-
pelijke probleem, waar mannen en vrouwen in 

dezelfde functies niet hetzelfde geld ontvangen, in 
stand wordt gehouden. Het is een slecht voorbeeld 
voor wat er aantoonbaar mis is in het bedrijfsleven. 
Jowie Lamers vindt dan ook dat de beloning voor 
mannen en vrouwen gelijk moet worden getrokken. 
“Logisch toch?”

eens/oneens geef uw mening op facebook.com /peelenmaas

Beschermd
Mij trof de tegenstelling tussen 
twee nieuwsitems in één jour-
naal. Het eerste luidde: ‘Weer een 
dassenburcht onder het spoor!’. 
Maar ja, dassen zijn beschermde 
dieren, dus groot alarm en onmid-
dellijk werden de treinen gestopt. 
Eerst in Friesland en nu op de 
drukke lijn tussen Den Bosch en 
Eindhoven. De passagiers worden 
met bussen vervoerd. De vergun-
ning om de dassenfamilie uit hun 
holen te lokken naar kunstburch-
ten is aangevraagd.
Het nieuwsitem direct daarna 
ging over de slechte woon- en 
leefomstandigheden van veel 
arbeidsmigranten die ‘als tweede-
rangsburgers worden opgehokt’. 
Natuurlijk met alle spanningen van 
dien, met zelfs geweld als gevolg. 
Na eerdere alarmerende rapporten 
is er nog steeds weinig veranderd. 
Ik kan me voorstellen dat mensen 
die naar dit journaal kijken en zelf 
lijden onder de woningnood, hoge 
huren en inflatie, zich ergeren. Je 
zult maar al jaren wachten op een 
woning en zien dat een burcht 
voor dassen blijkbaar meer aan-
dacht krijgt. De toeslagenaffaire 
en de aardbevingsschade worden 
heel wat minder snel afgehandeld, 
dan voor overlast zorgende dieren 
zoals dassen, wolven en de alles 
vol schijtende roeken in Steenwijk 
die niet verjaagd mogen worden. 
Allemaal beschermde dieren.
Natuurlijk moeten we goed zijn 
voor dieren. Dat willen ook de 
mensen die niet op de Partij 
voor de Dieren hebben gestemd. 
Maar je kunt ook overdrijven en 
de mensen uit het oog verlie-
zen. Worden die wel voldoende 
beschermd? Voor veel mensen 
is het nu een bijzondere bezin-
ningstijd. Voor christenen is het 
de veertigdagentijd. De vastentijd 
als voorbereiding op Pasen. Een 
tijd die vanouds bepaald wordt 
door inkeer, bezinning, soberheid 
en eerlijk delen. Tijd dus ook voor 
de Vastenaktie. Bewogen door 
het lijden van Jezus Christus en 
het lijden en de nood van ontel-
bare medemensen, ook in deze 
tijd. Voor heel veel anderen is het 
nu ramadan, die bijzondere tijd 
van vasten, maar ook van inkeer, 
gebed en extra toeleg op de naas-
tenliefde. Mooi toch dat zovelen 
zich inspannen een goed mens en 
vooral ook medemens te zijn. Dat 
we elkaar blijven zegenen, dienen 
en beschermen. Dan komt dat met 
die dieren vast ook wel goed.

pastoor Peter van der Horst

Pastoraaltje

Poll

   

Voorstanders voor plan komen mogelijk met alternatief
Bewoners centrum Panningen opgelucht: huizen niet 
gesloopt voor herontwikkeling
De bewoners die tegen de sloop van hun huizen in het centrum van Panningen waren, spreken hun vreugde uit over het besluit dat de gemeen-
teraad vorige week nam. De tegenstanders geven echter aan dat het een keuze is waarin er een gebrek aan visie en ambitie wordt getoond. Rick 
Hendricks staat open voor het bedenken van een plan waarbij de huidige problemen worden aangepakt én waarbij de bewoners die tegen de 
sloop zijn, worden ontzien.

Roel Schmidt, die spreekt namens 
de bewoners Julianastraat 2, 4 en 6. 
Beatrixstraat 4 en Patersstraat 23, 
geeft aan het besluit van de raad 
niet te hebben verwacht. De bewo-
ners gingen uit van de variant waar-
bij de uitkoop van woningen slechts 
mogelijk zou zijn op basis van vrij-
willigheid.  ”Dat de raad, notabene 
unaniem, heeft gekozen voor variant 
3 heeft onze verwachtingen over-
troffen. De acties die wij hebben 
gevoerd tegen het slopen van onze 
woningen lijken echt effect te heb-
ben gehad”, aldus Schmidt.

Onzekerheid
Volgens Schmidt is de onzekerheid 
waarin de bewoners vijftien maan-
den zaten onnodig geweest. “Als de 
gemeenteraad nu unaniem tegen 
het slopen van woningen was en dat 
vooral van dwang geen sprake mocht 
zijn, had dit ook eerder uitgespro-
ken kunnen worden. Dat had veel 

onrust kunnen besparen. Toch willen 
we graag iedereen die ons gehol-
pen en/of gesteund heeft bedanken. 
Ook richting alle raadsfracties een 
woord van dank voor het luisterende 
oor tijdens de goede gesprekken. 
Wij zullen ons actief inzetten om te 
zorgen dat het maximale resultaat 
uit variant 3 wordt gehaald en er een 
impuls aan het centrum gegeven kan 
worden die het centrum verdient.”

Teleurstellend
Een tweetal woningeigenaren was 
wel voorstander van de plannen en 
had geen moeite met de sloop van 
hun woning. Rick Hendricks was daar 
één van. Hij vindt de keuze die de 
raad heeft gemaakt teleurstellend 
voor de toekomst van het centrum. 
“Het geringe aantal parkeerplaatsen, 
de onoverzichtelijke parkeerroute, de 
gevaarlijke verkeerssituatie en het 
aanpakken van de hittestress worden 
met de huidige keuze, voor variant 3, 

niet voldoende aangepakt. Daarom 
vinden wij dat de huidige keuze er 
eentje is met een gebrek aan visie 
en ambitie.”

	HDe keuze voor 
variant 3 is niet 
toekomstgericht en 
lost weinig op

Emoties
Hendricks is van mening dat de 
keuze voor variant 3 berust is op 
onderbuikgevoelens en emoties. 
“Ondanks dat wij mee wilden wer-
ken aan de plannen, hebben we 
begrip voor het standpunt van de 
andere bewoners en wensen we 
hen de komende jaren veel leef- en 
woonplezier. Maar de keuze voor 
variant 3 is niet toekomstgericht en 
lost weinig op. 3,5 miljoen euro is 

veel te veel geld, voor tijdelijke en 
beperkte oplossingen. De raad heeft, 
op de lange termijn, voor de duur-
ste oplossing gekozen en er is nog 
steeds geen duidelijkheid voor de 
bewoners over de toekomst.”

Onderling overleg
Ook geeft Hendricks aan dat hij cre-
atief mee wilt denken aan oplos-
sing voor de huidige probleem. “De 
huizen van bewoners die wél mee 
wilden werken aan de plannen lig-
gen tegenover elkaar en grenzen aan 
de voormalig postkantoorlocatie. In 
onderling overleg kunnen we dus 
naar een plan toewerken waarbij de 
huidige problemen worden aange-
pakt én waarbij de bewoners die 
tegen de sloop zijn, worden ontzien. 
Al met al is deze win-win-situatie 
misschien wel de beste oplossing 
voor een beladen probleem.”

Tekst: Jeanine Hendriks
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Locatie

Baarlo 
Baarlo 
Baarlo 
Baarlo 
Baarlo 
Beringe 
Beringe 
Beringe 
Beringe 
Beringe 
Beringe 
Grashoek 
Helden 
Helden 
Helden 
Kessel 
Kessel 
Kessel 
Koningslust 
Koningslust 
Maasbree 
Maasbree 
Meijel 
Meijel 
Panningen 
Peel en Maas
Peel en Maas

Straat/omschrijving 

Karel Doormanstraat 2
Pater Thijsstraat 14
Scheresweg 1
Tangbroek 10
Veldstraat 52
Kampweg 33
Kaumeshoek- kadastraal adres HDN01 sectie N nr.422 
Noordervaart 4A en 5
Rozenobel 16, 17 en 19 A
Schuurkenspad 12, 14, 16 en 18
Slootsekuilen 17 en 19
Vliegertsdijk 18
Baarloseweg 35
Mariaplein 22
Zandberg 7 A
Baarskampstraat 42, 42a en 44
RECTIFICATIE Broek 3
RECTIFICATIE Schijfweg-Noord 4a
De Remer 5
Schenskenweg 20
Lange Heide 9
Tongerveldweg 28
In het Neervelt 5
Simonshoek 9
RECTIFICATIE Heibloemseweg 20
Beleidsregel eenmalige energietoeslag 2022-2023
Uitvoeringsregeling steunfonds energiekosten voor verenigingen en 
stichtingen 2023 

Bekendmakingen 
In dit overzicht staan alle bekendmakingen van vorige week. Meer informatie 
leest u op www.officielebekendmakingen.nl > zoekterm ‘Peel en Maas’.
U kunt aan dit overzicht geen rechten ontlenen.

Tegemoetkoming Energiekosten voor 
MKB-ondernemers
De Tegemoetkoming Energiekosten energie-intensief mkb (TEK) biedt 
een tijdelijke tegemoetkoming voor mkb-ondernemingen waarvan de 
energiekosten minimaal 7% uitmaken van de totale omzet.

Met behulp van deze tegemoetkoming krijgt u als energie-intensieve mkb’er meer 
adem om uw bedrijfsmodel toekomstbestendig te maken.

TEK is open tot en met maandag 2 oktober 17.00 uur.
U vraagt met terugwerkende kracht aan voor de periode van 1 november 2022 tot 
en met 31 december 2023 op www.rvo.nl.

Gratis compost ophalen 
zaterdag 8 april 2023
Inwoners van de gemeente Peel en Maas kunnen tussen 08.00 en 12.00 uur 
het compost ophalen op de parkeerplaats tegenover Industrieterrein 17A in 
Panningen. Per inwoner kan maximaal een aanhangwagen (2m3) opgehaald 
worden.

Let op: éénrichtingsroute
De parkeerplaats is alleen vanuit 
de afslag bij Industrieterrein 34 
(Fancom) te bereiken.Dit is een 
eenrichtingsroute. Volg de borden 
COMPOST.

Compost is een natuurlijke 
bodemverbeteraar
Het stimuleert de groei van gewassen 
op een milieuvriendelijke manier en 
het is goed voor de bodem. Compost 
is, gemengd met tuinaarde, geschikt 
voor alle tuinplanten. De compost is 
gemaakt van het opgehaalde GFT in 
Peel en Maas.

Scootmobiel lenen in Meijel
Bewoners en omwonenden van woonzorgcentrum De Paast in Meijel kunnen een 
scootmobiel lenen. Deze zogenoemde scootmobielpool is een initiatief van de 
gemeente Peel en Maas. Het is een samenwerking met zorgaanbieder Sint Jozef 
wonen en zorg, leverancier Medipoint en woningcorporatie Antares.

Aanmelden scootmobielpool
Woont u in of dichtbij De Paast in 
Meijel? En wilt u gebruik maken van een 
scootmobiel? Maak dan een afspraak met 
Medipoint door te bellen naar 088 654 
0889. Tijdens de afspraak krijgt u uitleg 
over het gebruik. Deze uitleg krijgt u van 
Medipoint op locatie bij De Paast. Ook 
kunt u dan oefenen zodat u veilig de weg 
op kan.

Scootmobiel reserveren
Na de uitleg krijgt u een pas waarmee 
u een scootmobiel kunt reserveren en 
lenen bij Sint Jozef in Meijel. Hier levert 
u na gebruik de scootmobiel ook weer 
in. De scootmobielen zijn alle dagen 
beschikbaar tussen 09.00 en 19.30 uur. 
Buiten deze tijden of langer dan een dag 
reserveren is niet mogelijk.

Dit betekent dat u de scootmobiel niet 
eerder kunt ophalen en niet ’s nachts in of 
bij uw eigen woning mag neerzetten.

Gratis scootmobiel lenen
Inwoners die minder goed ter been 
zijn, kunnen gebruik maken van de 
scootmobielpool.
Met de pool bekijkt de gemeente of 
inwoners een scootmobiel lenen die in 
hun buurt staat. En ook of het lenen een 
goed alternatief is voor het kopen van 
een scootmobiel. De pool heeft twee 
scootmobielen die gratis gebruikt kunnen 
worden.
Gebruikers betalen geen borg, 
vergoeding of huur. Ook hoeven zij 
zich geen zorgen te maken over het 
onderhoud, het stallen en het opladen. 
Dit wordt voor hen georganiseerd.

Peel en Maas Inzicht
Woensdag 5 april kunt u weer kijken naar Peel en Maas InZicht. Dit keer besteden we 
aandacht aan:

· Lintjesregen, van aanvragen tot opspelden
· Bestrijding van de eikenprocessierups
· Fotowedstrijd Peel en Maas
· Het mensontwikkelbedrijf

Kijk woensdag 5 april om 18.00 uur naar Omroep P&M.
De herhaling is zaterdag 8 april om 18.00 uur.

Vanaf maandag 24 april halen we weer 
iedere week GFT-afval op

Vanaf 24 april tot en met oktober 2023 halen we GFT-afval iedere week op. Van 
november tot en met april halen we 1x per 2 weken het GFT-afval op.

Door het GFT-afval minder vaak op te 
halen, besparen we geld en voorkomen 
we dat de afvalstoffenheffing nog verder 
stijgt.

Tuinafval kunt u ook tegen betaling 
wegbrengen naar het Milieupark.

Wilt u een seintje ontvangen wanneer we 
afval ophalen bij u in de straat? Download 
de app: Afvalkalender Peel en Maas.
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Geen sloop van woningen; Raadhuisplein niet autovrij

Raad vaart eigen koers over centrumplan Panningen
Het komt niet vaak voor dat de voltallige raad niét meegaat met een voorstel van het college. 
Vorige week gebeurde dat wél bij het omstreden plan voor herontwikkeling van een deel van 
het centrum van Panningen. Uiteindelijk koos de raad unaniem voor een beperkte variant 
zónder sloop, waarin parkeren op het Raadhuisplein mogelijk blijft.

Het college heeft de opdracht van de gemeenteraad gekregen tot herontwikkeling van 
het gedeelte van het centrum tussen het Raadhuisplein en de oude postkantoorlocatie. 
Belangrijkste doelen zijn meer groen in het centrum, doorgaand verkeer tegengaan en 
de verkeersveiligheid verbeteren. Zo moet het winkelcentrum een aantrekkelijker en 
veiliger verblijfsgebied worden. Volgens het college beantwoordt de variant waarbij het 
Raadhuisplein autovrij gemaakt en vergroend wordt en de Leerlooierweg wordt doorgetrokken 
met parkeerplaatsen ernaast, het beste aan deze opdracht. Voor het doortrekken van de 
Leerlooierweg zouden zeven woningen aangekocht en gesloopt moeten worden.

Behalve deze variant legde het college ook nog twee andere varianten voor aan de raad, 
waaronder één variant zonder sloop van woningen. Op verzoek van de TIP-groep, een 
adviesgroep bestaande uit een afvaardiging van het Centrum Management, bewoners, 
ondernemers, vastgoedeigenaren en Wonen Limburg, heeft het college nog een vierde 
variant toegevoegd. Deze variant is een afgeleide van Variant 1 en gaat uit van een gefaseerde 
uitvoering en herontwikkeling van de postkantoorlocatie.
De afgelopen tijd hebben de fracties zich uitvoerig door alle betrokkenen laten informeren 
om tot een afgewogen oordeel te komen. Duidelijk was vanaf het begin dat de sloop van 
de woningen een heet hangijzer zou worden. En net als in de commissievergadering van 7 
maart waren er ook nu weer insprekers die pleitten voor de vergaande variant (Wim Evers 
van het Centrum Management), de minst vergaande optie (bewoner Roel Schmidt van een 
van de sloopwoningen) of voor uitstel en nader onderzoek (Anita Thijssen, winkelier aan de 
Raadhuisstraat).

Spannend
Bij de behandeling in de raad bleef het nog even spannend welke kant het op zou gaan. 
Oppositiefractie VVD vond bij monde van Kevin Steeghs dat de collegevoorkeur voor Variant 1 
onvoldoende was onderbouwd. Steeghs pleitte voor de goedkopere Variant 2, waarvoor slechts 
vier woningen zouden moeten wijken. In deze variant wordt de parkeerstraat smaller en blijft 
het (enigszins vergroende) Raadhuisplein beschikbaar voor parkeren. En belangrijk: sloop mag 
alleen als de eigenaren mee willen werken.
Fractievoorzitter John Timmermans van het CDA (coalitie) gaf al snel aan dat zijn partij had 
gekozen voor Variant 3: het beperkte en goedkoopste scenario (3,5 miljoen), zónder sloop 
van woningen. In zijn ogen kan de gemeente met die variant ‘op een creatieve manier toch 
aan veel van de gestelde opgaves voldoen.’ Hij kondigde ook een gezamenlijk amendement 
aan met mede-coalitiepartij Lokaal Peel en Maas, om bij Variant 3 nog wat puntjes op de i te 
zetten. De twee partijen pleitten daarin voor verkeersproeven, zoals met het afsluiten c.q. 
eenrichtingsverkeer maken van de Raadhuisstraat in het winkelcentrum.

Parkeercapaciteit 
mdat CDA en Lokaal Peel en Maas samen een meerderheid hebben, was vanaf dat moment 
duidelijk dat de raad niet mee zou gaan met het voorkeursscenario van het college. Bij de 
laatste woorden van Timmermans klonk spontaan een applausje vanaf de volle publieke 
tribune.
Na het CDA was het de beurt aan Lokaal Peel en Maas, maar het was dus al duidelijk welke 
keuze die partij had gemaakt. Woordvoerder Tiny Valckx zei dat het doortrekken van de 
‘parkeerstraat’ (en dus sloop) niet nodig is. Meer parkeercapaciteit kan ook worden gecreëerd 
door uitbreiding van de blauwe zone en door in een ruimer gebied rond het winkelcentrum te 
zoeken naar extra parkeerplaatsen. Dergelijke maatregelen maken het mogelijk om het aantal 
parkeerplaatsen op het Raadhuisplein te verkleinen en het plein tóch flink te vergroenen. 
D66-fractievoorzitter Omar El Khader (coalitie) zei ook tegen gedwongen sloop te zijn. Maar via 
vrijwillige medewerking van bewoners van slooppanden zou het centrum wel een flinke boost 
kunnen krijgen, zei hij. El Khader sprak zich verder nog niet duidelijk uit en hield de kaarten nog 
even op de borst tot na een aangekondigde schorsing.

Belofte uit 2012
Voor oppositiepartij PvdA/GroenLinks klonken de woorden van CDA en Lokaal als muziek in 
de oren. Zozeer zelfs dat de partij een eigen amendement niet meer nodig vond. Raf Janssen 
memoreerde dat zijn partij al in de commissievergadering had gezegd tegen sloop te zijn. Hij 
herinnerde ook aan een in 2012 gedane belofte van de raad dat er niet gesloopt zou worden. 
‘Daar heeft het college zich niet aan gehouden. Het siert ons als raad dat wij dat wél doen.’ Hij 
steunde ook van harte wat CDA en Lokaal in hun amendement schreven over een proef om te 
zoeken naar een betere en veiligere verkeersafwikkeling. Wat de parkeerproblematiek betreft, 
vond Janssen dat ‘funshoppers’ hun auto niet per se midden in het centrum kwijt moeten 
kunnen.
Joyce Thielen (D66) kwam nog even terug op de 2012-belofte van de raad. Zelf zit D66 nog maar 
net in de raad, maar ze vroeg zich hardop af waarom die raadsuitspraak niet vanaf het begin 
van het huidige proces is meegenomen. ‘Ik denk dat we als raad in de spiegel moeten kijken. 

Als het inderdaad nooit een optie is geweest om te slopen, dan had hier eerder een knoop over 
doorgehakt kunnen worden. Dit heeft bij de bewoners voor veel onzekerheid en onrust gezorgd 
en het heeft de gemeente en het onderzoekbureau heel veel uren gekost.’

Vertrouwen in wethouder
Paul Sanders (VVD) wilde van het CDA weten of het nog wel vertrouwen heeft in 
portefeuillehouder Rob Wanten nu het CDA het voorstel van zijn eigen wethouder afwijst.
‘Vindt u dat het college zijn werk goed gedaan heeft?’
CDA-fractievoorzitter John Timmermans was niet onder de indruk. Hij zei dat de raad gevraagd 
had om vier scenario’s om uit te kunnen kiezen. ‘En nu mogen wij kiezen welk scenario verder 
uitgewerkt moet worden.’ Annigje Primowees nam het op voor het CDA en Lokaal Peel en Maas: 
‘Het is niet zo dat als je niet meestemt met het college, je daarmee het vertrouwen opzegt in het 
college of in een wethouder. We hebben dualisme. Wat mij betreft is het te prijzen dat CDA en 
Lokaal een eigen mening hebben.’

Verkeersproeven
Aan het eind van de discussie was het tijd om te stemmen over de amendementen en het 
voorstel. Het VVD-amendement (Variant 2, met vrijwillige verkoop van vier woningen) werd 
uiteindelijk mede ingediend door D66. Het kreeg geen steun van andere fracties en haalde 
het dus niet. Vervolgens stemde de raad over het amendement van CDA en Lokaal Peel en 
Maas, waar ook PvdA/GroenLinks zich inmiddels bij had aangesloten. De drie partijen kiezen 
daarin dus voor de minst vergaande (niet-slopen-) variant met een aantal ‘denkrichtingen’. Die 
gaan vooral over het creëren van extra parkeercapaciteit en het uitproberen van een andere 
verkeersafwikkeling op de Raadhuisstraat. VVD en D66 vonden dat amendement al met al 
toch ook een verbetering ten opzichte van het collegevoorstel. Dat maakte dat uiteindelijk de 
voltallige raad instemde met Variant 3 voor de herinrichting van de zuidzijde van het centrum. 
Toen burgemeester Wilma Delissen vervolgens met een korte tik de hamer liet vallen om het 
besluit definitief te maken, klonk wederom gejuich en applaus in de raadzaal.

Beschermd dorpsgezicht
Hoewel het centrumplan de hoofdmoot vormde van de vergadering, waren eerder op de 
avond ook de nieuwe uitgangspunten voor het erfgoedbeleid aan de orde geweest. In de 
commissievergadering was al geconstateerd dat de in het voorstel beschreven uitgangspunten 
van het erfgoedbeleid nog heel ruim zijn geformuleerd. Diverse fracties maakten duidelijk 
inspraak te willen bij de concrete uitwerking, en ook zeggenschap over de bij het erfgoedbeleid 
horende financiën. Het CDA wilde weten of een particulier pand tegen de zin van de eigenaar 
een monumentale status kan krijgen. PvdA/GroenLinks en VVD kwamen met een amendement 
om ‘dorpsgezichten’ specifiek als beschermwaardig te benoemen in het raadsvoorstel. Dat 
sloot aan bij het pleidooi van inspreker Peter-Paul Allard uit Kessel. Allard verwees naar 
de omstreden sloop vorig jaar van een 19e-eeuws pand aan het Veersepad in zijn dorp. 
Het Veersepad was in het verleden door de toenmalige gemeente Kessel als beschermd 
dorpsgezicht aangemerkt.

Reactie wethouder
Portefeuillehouder Machteld Beukema (D66) gaf aan akkoord te gaan met het eerste punt van 
het amendement: het opnemen van de dorpsgezichten in de visie. Verder zei ze op een later 
moment een aangepaste, meer uitgewerkte Erfgoedverordening aan de raad voor te leggen. 
In antwoord op het CDA zei ze dat het dan aan de gemeenteraad is om een besluit te nemen 
over het wel of niet dwingend opleggen van een monumentenstatus aan particuliere eigenaren 
van hun pand. De toezegging van de wethouder over de dorpsgezichten was voor Lokaal 
Peel en Maas en CDA voldoende om het amendement van VVD en PvdA/GroenLinks niet te 
steunen, zodat het bij de stemming geen meerderheid kreeg. Het voorstel ‘Kaderstelling Kunst 
en Cultuur – onderdeel Erfgoed’ werd vervolgens aangenomen. Alleen de VVD stemde tegen, 
omdat het voorstel niet aangepast (geamendeerd) was.

Overige besluiten van de gemeenteraad
De gemeenteraad stemde verder unaniem in met onder meer het ophogen van de kredieten 
voor infrastructurele werken met € 4.380.000,- vanwege de inflatie en stijgende kosten en met 
een serie bestemmingsplannen.
Ook besloot de raad (op initiatief van CDA, PvdA/GroenLinks en D66) in overgrote meerderheid 
om één euro per inwoner beschikbaar te stellen aan giro 555, voor Turkije en Syrië. Alleen de 
leden Heldens en Steeghs (beide VVD) stemden tegen. Zij vinden dat Nederlanders (indirect) via 
donaties van Rijk en Provincie al het nodige (belasting)geld hebben gegeven. Het is verder aan 
ieder voor zich om éxtra te doneren, vinden zij.  

Meer informatie vindt u op https://peelenmaas.bestuurlijkeinformatie.nl
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 Diverse medailles voor Judoclub 
Helden in Nijmegen
    Judoclub Helden nam op zondag 26 maart met 24 judoka’s deel aan het 
Tomoda judotoernooi in Nijmegen. Een aantal van hen wist een podium-
plek te bemachtigen.

    De meiden mochten in Nijmegen het 
spits afbijten. Ze begonnen goed: Bo 
van den Brand, Sanne van Sundert 
en Romy Zegers werden met knap 
judo eerste in hun poule. Kyara van 
den Nieuwenhuizen behaalde na hard 
knokken een derde plaats in haar 
poule. Fleur van Sundert en Xenia van 
Megen wonnen allebei twee partijen, 
maar dit was net niet genoeg voor een 
podiumplek: zij werden vijfde. Demi 
Zegers, Nina Donkers, Anisha Hesen 
en Mirthe Gubbels deden goed hun 
best, maar wisten geen podiumplek te 
bemachtigen.

Daarna waren de jongens aan de 
beurt. Na drie partijen te hebben 

gewonnen, mocht Djow Joris de eerste 
medaille ophalen. Jur Verstappen en 
Sep Beckers werden knap tweede in 
hun poule. Neal Hesen behaalde een 
derde plaats. Voor Guus van Ninhuijs, 
Teun Schaareman, Frits Hermans, 
Kep Verkoeijen, Guus Donkers en 
Niels van den Berg bleef het bij twee 
winstpartijen, onvoldoende voor 
een podiumplaats. Een podiumplek 
bleef eveneens buiten bereik voor 
Saake van den Beuken, Sven van den 
Nieuwenhuizen, Levi Lijssen en Joris 
Verstappen.

    Tekst: Judoclub Helden

       

    Op ontdekkingsreis
    Paaseieren zoeken in Museum 
Peel en Maas
    In samenwerking met de Bibliotheek Maas en Peel organiseert Museum 
Peel en Maas op woensdagmiddag 5 april een speciale activiteit in het 
kader van Pasen. Kinderen gaan eerst met een voorlezer op ontdek-
kingsreis en daarna op zoek naar verstopte paaseieren. 

    Een paasverhaal brengt de kinde-
ren helemaal in de sfeer van Pasen. 
Vervolgens zoeken ze alle verstopte 
paaseieren. In elke ruimte van het 
museum ligt minimaal één ei ver-
stopt. Maar ook buiten in het stukje 
bos naast het museum zijn gekleurde 
eieren verborgen. Ze hebben allemaal 
een letter en vormen samen de oplos-
sing van een raadseltje. Wanneer je 
een ei vindt, schrijf je de letter op. 

Als ze allemaal zijn gevonden, wordt 
gezamenlijk het raadsel opgelost. 
Kinderen van alle leeftijden zijn wel-
kom, maar de activiteit is het leukst 
voor kinderen van 5 tot en met 8 jaar. 
De gratis activiteit begint om 15.00 
uur. Aanmelden kan via een mail naar 
info@museumpeelenmaas.nl Vermeld 
daarbij je naam en met hoeveel men-
sen je langs wilt komen.

       

    Ruilbeurs in Kessel-Eik
    Postzegel & Muntenvereniging Kessel organiseert in het gemeenschaps-
huis in Kessel-Eik (Lindelaan 4) regelmatig ruilbeurzen. De eerstvol-
gende ruilbeurs vindt plaats op zondag 2 april.

    Behalve postzegels en munten is er 
ook een grote verscheidenheid aan 
andere ruilobjecten. Denk daarbij bij-
voorbeeld aan kaarten, suikerzakjes 
en bidprentjes. Zoals gewoonlijk is 
ook op deze beurs rekening gehouden 

met iedereen die objecten heeft om 
te ruilen. Hiervoor zijn voldoende vrij 
te gebruiken plaatsen beschikbaar. De 
beurs is geopend van 09.00 tot 12.00 
uur.

       

    Wieksjlaag
    Lenteconcert Beringse 
mannenzanggroep Bon Apart 
    De Beringse mannenzanggroep Bon Apart organiseert op zondag 2 
april wederom een voorjaarsconcert. Dit vindt plaats in de Wieksjlaag 
in Beringe en begint om 13.30 uur. De toegang is vrij. 

    Zanggroep Mannewerk uit Kessel 
en de in 2002 opgerichte zang-
groep InBetween uit Panningen, die 
onder leiding staat van dirigent Wim 
Hamans, zijn deze middag te gast. Bon 
Apart zelf staat als eerste op het pro-
gramma. Daarna is het de beurt aan 

InBetween. Mannewerk sluit de mid-
dag af. Tussendoor zijn er telkens pau-
zes. Belangstellenden zijn overigens 
ook altijd welkom bij de repetities van 
Bon Apart, elke dinsdagavond van 
20.15 tot 22.15 uur in de Wieksjlaag in 
Beringe.   

 Nieuwe geluksmomenten
    Lentemarkt in De Fabriek Maasbree 
    Voor het eerst in jaren is er op zaterdag 1 april weer een lentemarkt in De Fabriek, Venloseweg 25 in 
Maasbree. De markt vindt plaats van 14.00 tot 16.00 uur. De toegang is gratis.

    De gasten van de dagbeleving heb-
ben maandenlang gewerkt aan vele 
creaties die op de markt te koop 
worden aangeboden. Denk aan 
schilderijen, bloemen van keramiek, 
beschilderde vogelhuisjes, aqua-

relkaarten en andere zelfgemaakte 
creaties. De opbrengsten van de ver-
koop komen ten goede aan de reali-
satie van nieuwe geluksmomenten 
binnen De Fabriek. Tijdens de len-
temarkt is het ook mogelijk om het 

atelier en het theater te bekijken en 
om de belevingstuin (met een kleine 
kunstroute) te bezoeken.

       

    Natuurlijke obstakels
    Inschrijvingen Volksfeesten BaarloBattert 
geopend
    Volksfeesten Baarlo vindt dit jaar plaats van donderdag 1 tot en met zondag 4 juni. Onderdeel daarvan is 
de hindernissenstormloop BaarloBattert op zaterdag 3 juni. De inschrijving hiervoor is inmiddels 
geopend.

    BaarloBattert speelt zich af op en 
rond de kasteelweide in hartje 
Baarlo. Jong en oud kunnen mee-
doen aan een gevarieerd parcours 
met meer dan dertig hindernissen, 
waaronder diverse natuurlijke obsta-

kels. Dit jaar zijn aan het traject van 
2,5 km weer nieuwe hindernissen 
toegevoegd. De deelnemers ren-
nen onder meer door de tuin van 
de pastorie. Nieuw dit jaar is de 
TeamBattert run, een onderdeel in 

teams met een mix tussen jong en 
oud. Kijk op www.baarlobattert.nl 
om je aan te melden.

       

    Liedjes getoond op groot scherm
    Samen zingen bij SeniorenVereniging Kepèl 
    SeniorenVereniging Kepèl organiseert maandagavond 3 april weer het maandelijkse Samen Zingen. De 
bijeenkomst wordt gehouden in gemeenschapshuis In Kepèl en begint om 19.30 uur. 

    Iedereen is welkom, ook niet-leden, 
en de toegang is gratis. Wie mee wil 
zingen, hoeft geen noten te kun-
nen lezen. Ook het af en toe missen 

van een nootje is geen probleem. 
Deelnemers krijgen bij aanvang van 
de bijeenkomst de te zingen liedjes 
uitgereikt. De liedjes worden tevens 

getoond op een groot scherm. Kijk 
voor meer informatie op de website 
van SeniorenVereniging Kepèl.   

Vlees met smaak, dat is ons motto!

Herefords Slagerij B.V.  |  Donk 1A, 5995 PL Kessel  |  077 303 18 79

Paasaanbieding:
Varkenshaas
Kogelbief
Bavette
Schenkel

Geldig gehele maand april 2023

Openingstijden:
Dinsdag  09.00 - 15.00 uur

Donderdag  09.00 - 17.00 uur
Vrijdag  09.00 - 17.00 uur

Zaterdag  08.30 - 13.00 uur

www.herefords.nl

Ons rundvlees is ook verkrijgbaar bij Plus Gommans in Helden
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Monique de Bruijn Buurtvereniging Nobis 
Panningen

Ze zijn het cement van de samenleving: de duizenden verenigings- en clubmensen, die zich het hele jaar door 
belangeloos inzetten. Veelal opereren ze op de achtergrond. Vaak zijn ze onzichtbaar, maar altijd onmisbaar. 
HALLO Peel en Maas richt de pijlen op deze vrijwilligers, waarvan iedere club, stichting en vereniging er eigen-
lijk te weinig heeft. Wie zijn deze mensen en waarom zetten ze zich belangeloos in? Deze week vertelt Monique 
de Bruijn (54), als vrijwilliger actief bij buurtvereniging Nobis in Panningen, over haar taken en drijfveren.

Monique zag het levenslicht in 
Grashoek, maar inmiddels woont ze 
al 25 jaar samen met Sjaak aan de 
Ninnesweg in Panningen. In 2001 
kwam daar ook nog een zoon bij, 
Guus. Al snel sloot Monique zich aan bij 
buurtvereniging Nobis. “Ik wil er graag 
voor andere mensen zijn en met ande-
ren leuke activiteiten ondernemen”, 
geeft Monique haar hoofdreden aan 
om zich aan te sluiten bij de vereniging. 
Nobis, wat staat voor ‘Naastenliefde, 
ontspanning, behartiging in samenwer-
king’, is een buurtverenging die bestaat 
uit zo’n 465 leden op 156 unieke adres-
sen. Een ontzettend grote groep, maar 
dat maakt het juist leuk voor Monique. 
“Als ik even naar de supermarkt loop, 
ben ik niet in een half uurtje terug. Je 
kent bijna iedereen die op straat loopt, 
dus dan kan een praatje niet ontbre-
ken.”

Bestuur
Na tien jaar enthousiast lid van de 
vereniging te zijn geweest, begon het 
te kriebelen bij Monique om meer te 
doen voor de buurt. “Ik voelde aan 
mezelf dat er steeds meer ideeën in 
mijn hoofd popten. Ideeën over leuke 
activiteiten of andere plannen die we 
zouden kunnen uitvoeren. Ik ben dan 
niet iemand die aan de zijlijn blijft 
staan. Dan wil ik ook graag mee-

helpen”, vertelt Monique.  Niet veel 
later werd ze dan ook gevraagd door 
de toenmalige voorzitter om zitting 
te nemen in het bestuur. “In eerste 
instantie twijfelde ik even, want daar 
komt wel wat meer bij kijken dan 
alleen ideeën uitvoeren. Maar ik dacht: 
‘ik probeer het gewoon’.” Op de eerste 
vergadering werd ze meteen gevraagd 
als penningsmeester. “Als ik het doe, 
dan doe ik het ook meteen goed”, ver-
telt Monique lachend. Vervolgens heeft 
ze deze rol zes jaar lang met heel veel 
plezier uitgevoerd.

	HAls ik in het bestuur zit, 
dan wil ik er ook goed 
inzitten. Ik doe alles met 
minimaal 100 procent

Toch maakte ze vier jaar geleden de 
wissel naar secretaris. “Er kwamen 
steeds meer taken bij en ik vond dat 
stiekem wel leuk. Als ik in het bestuur 
zit, dan wil ik er ook goed inzitten. Ik 
doe alles met minimaal 100 procent”, 
laat Monique duidelijk haar enthousi-
asme merken.

Uitjes en activiteiten
“Tijdens mijn periode bij het bestuur, 
maar ook al daarvoor, heb ik heel veel 

leuke uitjes en activiteiten mogen 
meemaken.” Eén van de activiteiten 
waar Monique het meest trots op is, 
is het jubileumfeest ter ere van het 
50-jarig bestaan van de verenging in 
2017. “Het is heel mooi om te zien dat 
we dan met 250 buurtgenoten samen 
feest kunnen vieren. Het maakt me 
dan ook wel een beetje trots dat ik 
hier aan bij heb kunnen dragen”, ver-
telt Monique over het feest dat werd 
gehouden in de daarvoor beschikbaar 
gestelde manege in de buurt.

Maar ook de kleinere activiteiten zoals 
met Sint-Maarten, Sinterklaas of de 
55+-uitstapjes vindt ze leuk om te 
organiseren. Naast de activiteiten is 
Monique vooral druk bezig met het 
inzamelen van geld voor de veren-
ging en het zichtbaar blijven voor 
leden. “Ik onderhoud onze website en 
ik help mee bij de ontwikkeling van 
het ‘Nobis-magazine’. Dat is een klein 
boekje dat ieder jaar wordt uitgege-
ven met verhalen over mensen uit de 
buurt, jaarverslagen over alle activitei-
ten en ook puzzels”.

Het mag duidelijk zijn dat Monique 
creatief is aangelegd. Het allerleuk-
ste wat ze bij de vereniging doet, is 
volgens haar dan ook het maken van 
filmpjes en vlogs.

Vlogacties
Eén van de belangrijkste manieren om 
geld in te zamelen voor de vereniging, 
is via de jaarlijkse ‘Spek de Kas’ actie 
bij de Jumbo in Panningen, waar alle 
verenigingen in de buurt aan mee kun-
nen doen. 

	HHet blijft ieder jaar weer 
een feest om hieraan 
mee te mogen werken

“Vijf jaar geleden werd deze actie 
in het leven geroepen en wij waren 
meteen enthousiast. Misschien iets te 
enthousiast, want één van de onder-
delen van de actie was het maken van 
een soort vlog, waarbij je de vereni-
ging moest laten zien aan de buitenwe-
reld. Wij vlogen dit meteen ontzettend 
enthousiast aan. We regelden came-
ra’s, gingen een complete dag filmen 
en hebben uiteindelijk een video van 
bijna 10 minuten in elkaar geëdit. En 
dat, terwijl de andere verenigingen 
rond 1 minuut zaten”, vertelt Monique 
enthousiast over het maken van de 
video. Ze wonnen dan ook de eerste 
prijs en maken nog altijd ieder jaar met 
heel veel plezier nieuwe video’s. “We 
hebben een keer een parodie gemaakt 
op de A-Team, waarbij we tijdens de 
coronaperiode allerlei mensen in de 
buurt probeerden te helpen met van 
alles en nog wat. En vorig jaar hebben 
we een echte reclame van de Jumbo 
nagespeeld met buurtbewoners. Het 
blijft ieder jaar weer een feest om hier-
aan mee te mogen werken.”

Voortbestaan
Wat de buurtvereniging Nobis bijzonder 
maakt ten opzichte van andere vereni-
gingen, is dat er absoluut geen sprake 
is van vergrijzing. 

	HWe zullen toch steeds 
meer digitaal moeten 
doen

“In de afgelopen twee jaar zijn er maar 
liefst vijftien nieuwe leden geboren. 
Daarnaast is er ook steeds meer vraag 
naar 30+-uitstapjes”, geeft Monique 
aan. Buiten deze jonge aanwas blijft 
het natuurlijk wel een uitdaging om 

alle 465 leden bij elkaar te houden. 
“Onze kracht is het persoonlijke con-
tact. We gaan vaak bij mensen langs en 
werken met folders in plaats van mail. 
Ook hebben we tijdens de coronaperi-
ode, toen we geen activiteiten konden 
organiseren, bij iedereen een bloeme-
tje afgegeven. Ik denk dat dit persoon-
lijke contact heel erg gewaardeerd 
wordt.” Echter zal dit in de toekomst 
meer en meer een uitdaging worden 
voor de vereniging. “We zullen toch 
steeds meer digitaal moeten doen. 
Enerzijds vanwege de kosten, ander-
zijds vanwege de nieuwe generaties, 
die nu eenmaal meer online commu-
niceren.” Wat in ieder geval zeker is, 
is dat deze veranderingen niet uit de 
koker van Monique gaan komen. Na 
tien jaar trouwe dienst, houdt ze het 
namelijk voor gezien.

Toekomst
“Ik vind dat het tijd wordt voor de 
nieuwe generatie. Er is zoveel jonge 
aanwas. Jongeren moeten ook de 
ruimte krijgen om hun ideeën in het 
bestuur uit te kunnen dragen. Daarbij 
komen ook nog enkele fysieke klach-
ten, dus ik maak graag plaats voor 
nieuwe frisse blikken”, legt Monique 
uit. Uiteraard blijft ze wel lid van de 
buurtvereniging én blijft ze één van de 
kartrekkers van de jaarlijkse ‘Spek de 
Kas’ actie. “Dat is voor mij ieder jaar 
hét hoogtepunt. Ik ben blij dat ik dat 
kan blijven doen.” Moniques werk-
zaamheden bij de buurt zullen dus 
afnemen, maar dat betekent niet dat ze 
haar tijd niet om krijgt. “Ik werk ook als 
vrijwilliger bij de voetbalclub én help 
mensen met online fotoboeken. Hier 
kan ik mijn creatieve geest ook goed in 
kwijt.” Er komt dus een einde aan een 
tijdperk voor Monique, maar ze is ape-
trots dat ze tien jaar lang als bestuurs-
lid van deze vereniging heeft mogen 
dienen. “Het is een prachtige vereni-
ging. Voor mijn gevoel nog lekker een 
beetje ouderwets, waar je er gewoon 
bent voor elkaar als dat nodig is. Het 
leeft echt in de buurt.” Uit deze woor-
den blijkt wel, Nobis is hét voorbeeld 
van het bekende spreekwoord: ‘beter 
een goede buur, dan een verre vriend’.

Tekst en beeld: Casper Keijsers

Vrijwillig in de spotlights

Zwaanen Heike 10B | 5973 PV Lottum
+31 (0)85 303 86 29 | info@asbestverwijdering.com

Professionele 
asbestverwijdering
Binnen- en buitensaneringen | snelle en correcte afhandeling 
compleet veilig & betrouwbaar | erkend asbestverwijderaar

WWW.ASBESTVERWIJDERING.COM
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Roeden en wieken van molen Kessel vervangen
Het oude systeem van de Kesselse molen was bijna vijftig jaar oud en dringend aan vervanging toe door 
slijtage door de tand des tijds. Door de jaren heen waren diverse reparaties uitgevoerd en had houtrot veel-
vuldig toegeslagen. Daarom zijn de roeden en wieken vervangen.

Spijkers zaten los, staken uit of waren 
geheel verdwenen. Ook de zeildoe-
ken raakten hierdoor beschadigd. 
Daarnaast ontbraken diverse hekwig-
gen door houtrot en/of ouderdom. 
De stalen gelasten roeden waren 

op diverse plaatsen verzwakt door 
roestvorming en haarscheuren bij de 
lasnaden. De werkzaamheden zijn 
uitgevoerd door een molenbouwer. 
De enigste standaardmolen in Peel 
en Maas, daterend uit 1802, kan wat 

betreft het wieksysteem en de roe-
den door de vervanging weer jaren 
vooruit.

   

Nieuwe voorstelling Theatergroep Miks & Metsj
Theatergroep Miks & Metsj uit Beringe speelt na drie jaar weer een gloednieuwe voorstelling. ‘Over de flos (in 
het sprookjesbos)’ is geschreven door Rob van Vliet en wordt geregisseerd door Ger Verdonschot. De opvoe-
ringen vinden plaats op vrijdag 14, zaterdag 15, zondag 16 en zaterdag 22 april.

‘Over de flos (in het sprookjesbos)’ is 
een klucht vol humor, gekke patiënten 
en nog gekkere therapeuten. Komt het 
sprookje dat dramatherapeute Lenthe 
heeft bedacht wel op de planken? Of 

gaat er toch iets goed mis? Op vrijdag 
14 en zaterdag 15 april zijn er voor-
stellingen om 20.00 uur en op zondag 
16 april om 19.00 uur, telkens in de 
Wieksjlaag in Beringe. Op zaterdag 22 

april is er om 20.15 uur een voorstel-
ling in DOK6. Kaartjes voor de voor-
stellingen zijn online te bestellen of 
aan de kassa te koop.

   

Muziek onder de Toren weer van start
In het centrum van Panningen gaat zaterdag 1 april het twaalfde seizoen van Muziek onder de Toren van 
start. Elke zaterdagmiddag vormt het podium aan het Raadhuisplein weer het decor voor afwisselende 
muziek. Muziek onder de Toren wordt georganiseerd door de Werkgroep Cultuur in hartje Peel en Maas.

De werkgroep wil passanten laten 
horen en zien hoe mooi het is in 
groepsverband te musiceren en een 
regionaal winkelcentrum te vullen 
met muzikale klanken. De organisa-
tie is er weer in geslaagd een afwis-

selend programma samen te stellen. 
Het spits wordt zaterdag 1 april afge-
beten door de Heljese Buben (13.30 
tot 15.00 uur) en RICK’s Clarinet Choir 
(15.15 tot 16.45 uur). De toegang is 
gratis. Bij slecht weer kunnen optre-

dens worden afgelast. Kijk daarvoor op 
de Facebookpagina van Muziek onder 
de Toren.

   

Inzameling oude metalen Baarlo
Zoals sinds jaar en dag gebruikelijk halen leden van Fanfare Eendracht Baarlo ook dit jaar weer oude meta-
len op in Baarlo. De inzameling vindt ditmaal plaats op zaterdag 1 april vanaf circa 08.30 uur. Met de 
opbrengst van deze actie wordt de verenigingskas gespekt. 

Behalve oude metalen worden ook 
huishoudelijke apparaten, computers, 
wasmachines en drogers, laptops en 
telefoons meegenomen. Koelkasten 
worden niet opgehaald vanwege het 
daarin aanwezige drijfgas. Sinds de 

coronapandemie bellen de leden van 
de fanfare niet meer huis-aan-huis 
aan. Daarom wordt iedereen die iets 
heeft aan te bieden verzocht dit van 
tevoren te laten weten door te bellen 
naar 06 41 37 22 14 of een berichtje 

te sturen naar info@fanfarebaarlo.nl 
Leden van de fanfare komen dan in de 
loop van zaterdag de spullen ophalen 
op de dan bekende adressen.

   

Passieconcert Heldens gemengd koor Bel Canto
Het Heldens gemengd koor Bel Canto voert zondag 2 april weer een Passieconcert uit. Sopraan Ria Janssen, 
tenor Ton Gerrits en bas Rob Hazenberg verlenen hun medewerking aan dit concert. Ook de vaste pianiste 
Ludmila Seroo begeleidt het koor.

De toehoorders kunnen tijdens dit 
concert genieten van onder meer De 
Zeven Kruiswoorden, een werk van 

César Franck waarin het koor en alle 
solisten aan bod komen. Ook zingt 
Ria Janssen een aria uit de Mattheus 

Passion van Bach. Het concert vindt 
plaats in de St. Lambertuskerk in 
Helden en begint om 15.00 uur.

Specialist aan het woord
Presentatie over funerair 
erfgoed in Baarlo
Op uitnodiging van stichting Baarlo Leeft!, die sinds 1,5 jaar het 
onderhoud van het kerkhof aan Sterrenbosch verzorgt, houdt Leon 
Bok woensdag 5 april een presentatie over begraafplaatsen en 
grafmonumenten in Baarlo. Bok is medewerker van de Rijksdienst 
voor het Cultureel Erfgoed.

Baarlo kent een geschiedenis als 
het gaat om funerair erfgoed. Een 
deel ervan is verloren gegaan, maar 
er zijn nog talloze plekken die een 
directe herinnering vormen aan 
hoe in en rond Baarlo in de afgelo-
pen eeuwen werd omgegaan met 
overledenen. En er is natuurlijk de 
begraafplaats waar vandaag de dag 
begraven wordt. 

Voorbeelden
Leon Bok, de lezinggever, is spe-
cialist funerair erfgoed en daar-
mee gespecialiseerd in alles wat 
te maken heeft met begraven en 
begraafplaatsen. Hij heeft van dit 
specialisme zijn dagelijks werk 
gemaakt. In zijn lezing gaat hij in 
op de ontwikkeling van de fune-

raire cultuur in Nederland. Dit doet 
hij aan de hand van verschillende 
voorbeelden, waarbij hij telkens 
de link legt met Baarlo en omge-
ving. Hij gaat met name in op het 
kerkhof bij de kerk van Baarlo dat 
nog een groot aantal grafmonu-
menten bevat en zelfs is aangewe-
zen als Rijksmonument. Uiteraard 
wordt ook de huidige begraafplaats 
niet vergeten. Aanmelden kan 
vóór 1 april door een mailbericht 
te sturen naar baarloleeft@baarlo.
nl De presentatie vindt plaats in 
De Engelbewaarder (Tiendvrij 18) 
en begint om 19.30 uur. Bij grote 
belangstelling wordt uitgeweken 
naar het ‘kerkzaaltje’.

   

Wens in vervulling
Ooievaarsnest Vergelt Baarlo 
geplaatst
De laatste wens van Mark van Geenen, uitgesproken veertien 
dagen voor zijn overlijden (september 2022), is zondag 19 maart 
door stichting Baarlo Leeft! gerealiseerd. 

Hij was bewoner van de Vergelt in 
Baarlo en had als gekend vogelaar 
vastgesteld dat daar een vliegroute 
van ooievaars is. Met dank aan 
familie Van Wijlick is op haar per-

ceel, tussen hun huis en de dijk, 
het nest geplaatst in aanwezigheid 
van dochter Marcia en buurtbewo-
ners. Nu nog uitzien naar de eerste 
‘landing’.
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 Joris Gillé blijft bij Herpertz Bevo Hc
    Herpertz Bevo Hc heeft het contract met de 26-jarige international Joris Gillé verlengd. De handballer uit het 
Belgische Kuringen stond ook in de belangstelling van een aantal Belgische clubs. Toch kiest hij bewust voor 
een langer verblijf in Panningen. Gillé: “Ik ben ontzettend blij dat ik volgend seizoen voor nog zeker een jaar 
bij Bevo blijf. Ik heb het gevoel dat mijn verhaal in Panningen nog niet af is. Ik heb nog te veel ambities en 
doelstellingen met Bevo Hc voor volgend seizoen.”

    Naast het handbal heeft hij op privé-
vlak veel redenen om te blijven. “Deze 
club is een fi jne omgeving, het is een 
hechte vriendengroep en ik heb sinds 
kort ook mijn vriendin in Panningen, ik 
voel me daarom zeer thuis bij Bevo en 
kijk ik erg uit naar het komende jaar.” 
In het nieuwe BENE-League seizoen 
gaat voor Gillé alle focus naar aanslui-

ting met de top.
    Gillé was in het verleden actief bij 
Initia Hasselt en HC Tongeren. In 2020 
maakte hij de transfer naar Nederland 
en in januari dit jaar speelde hij met 
de Belgische nationale ploeg op het 
wereldkampioenschap in Zweden en 
Polen. Na de zomer gaat Joris Gillé 
starten aan zijn vierde seizoen in 

dienst van het Noord Limburgse Bevo 
Hc, dat volgende week gaat beginnen 
aan de NL League waarin gespeeld 
gaat worden om het Nederlands kam-
pioenschap. Zaterdag 25 maart is de 
start hiervan met een thuiswedstrijd 
tegen de huidige Landskampioen 
Aalsmeer.

       

    Handbalster Pam Korsten tekent contract bij VFL 
Oldenburg
    Pam Korsten verkast naar VFL Oldenburg. De 19-jarige handbalster uit Maasbree heeft een 2-jarig contract 
getekend voor de Noord-Duitse Bundesligaclub.

    De talentvolle rechterhoek begon haar 
carrière bij BSAC in Maasbree. Via Bevo 
HC Panningen ging ze in 2019 naar TV 
Aldekerk, met de bedoeling om zich in 
de Duitse competitie verder te ontwik-
kelen. Na twee succesvolle jaren in 
Aldekerk stapte ze in 2022 over naar 
TuS Lintfort, dat uitkomt in de tweede 
Bundesliga. Hier draaide ze een prima 
seizoen en werd ze opgemerkt door 
VFL Oldenburg. Korsten: “Het is altijd 
mijn droom geweest om in de eerste 

Bundesliga te spelen, dus toen deze 
uitnodiging van Oldenburg voor een 
oefenstage kwam, hoefde ik daar niet 
lang over na te denken. De trainingen 
en de mensen binnen de club gaven 
me een goed gevoel.”

Kort na de uitnodiging voor de oefen-
stage liep Korsten een kruisbandbles-
sure op. “Mijn eerste gedachte was dat 
hiermee de transfer van de baan was.” 
Oldenburg toonde echter vertrouwen 

in haar kwaliteiten en bood haar een 
2-jarig contract aan. Pam: “Dat maakte 
me heel gelukkig.”
Voorlopig werkt Korsten hard aan 
haar herstel. Per 1 juli sluit ze aan bij 
haar nieuwe club. “Ik wil het niveau 
van de eerste Bundesliga halen en 
zoveel mogelijk leren van het team. 
Natuurlijk is de stap weer groter, zeker 
na mijn blessure. Ik wil de tijd nemen 
om nog sterker terug te komen.”   

 Ge Ummenthun nieuwe 
trainer van BEVO Beringe

    BEVO Beringe heeft een overeenkomst gesloten met de zeer erva-
ren trainer Ge Ummenthun voor het seizoen 2023-24. Ge is een 
goede bekende in het regionale amateurvoetbal en heeft een grote 
staat van dienst opgebouwd in de vele jaren die hij actief is als 
voetbaltrainer. “Bij BEVO zijn we er van overtuigd dat hij met onze 
selectie een goede samenwerking gaat opbouwen en dat we een 
mooi seizoen tegemoet gaan”, aldus de club.

       

    Belangrijke wedstrijd
    VC Kessel dames maken het 
net niet af
    De volleybaldames van VC Kessel speelden zaterdag 25 maart de 
belangrijke wedstrijd tegen Velden. De nummers 10 (Kessel) en 11 
(Velden) van de ranglijst strijden samen om een promotie/degrada-
tie-plek. Kessel verloor nipt met 2-3 en heeft nu een achterstand 
van één punt op Velden.

    VC Kessel ging de eerste set goed 
van start. Na een gelijk oplopende 
stand tot aan de helft van de set, 
trokken de Kesselse dames de set 
in de laatste fase naar zich toe: 
25-16. De tweede set verliep juist 
andersom. Al snel keek VC Kessel 
tegen een achterstand aan. Door 
persoonlijke fouten wist het niet 
op voorsprong te komen. Velden 
won deze set dan ook met 22-25. In 
de derde set benutten de Kesselse 
dames vanaf het begin de kansen. 
Na een opnieuw gelijk opgaande 
strijd trok Kessel aan het langste 
eind door lef te tonen: 25-22. In 

de vierde set kwam VC Kessel na 
een achterstand een aantal keer 
terug tot een gelijke stand, waarna 
Velden vervolgens keer op keer 
weer een aantal punten uitliep. Bij 
een stand van 23-24 toonde Velden 
zich de sterkste ploeg: het won de 
set met 23-25. In de spannende 
vijfde en beslissende set wist Kessel 
na een achterstand terug te komen 
tot 15-15. Aan het einde van de 
set bleek Velden toch de sterkere 
ploeg. Het trok de winst met 15-17 
naar zich toe.

    Tekst: Anouk Peeters, VC Kessel   

Op zoek naar een geschikte grasmaaier voor jouw gazon? Kom langs bij onze vestiging in Lottum voor 
passend advies of neem contact met ons op.  Markt 14, 5973 NR Lottum   |   Tel: 077-4632341      

Ruime keuze uit verschillende 
loopmaaiers, zitmaaiers en robotmaaiers. 

LOZEMAN HEEFT DE 
BESTE MAAIMACHINES 
VOOR JOUW GAZON

Accu Accu

Sudoku
Plaats de cijfers 1 t/m 9 elk één keer in alle rijen en kolommen en in 
elk vierkantje van de vakken van 3x3.

Kijk voor de oplossing
volgende week
in de HALLO.

Oplossing vorige week:
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VC Olympia wint streekderby tegen Athos/Trivia
Voor het eerste herenteam van VC Olympia stond zaterdag 25 maart de streekderby tegen Athos/Trivia op het 
programma. Op bezoek in Sevenum boekten de Panningse heren een 1-3 overwinning. 

Dat Athos/Trivia een tegenstander is 
die VC Olympia niet echt ligt, bleek 
ook zaterdag weer. Vooral het begin 
was aarzelend. Olympia toonde zich 
weliswaar de bovenliggende partij, 
maar slaagde er onvoldoende in dit in 
punten tot uiting te brengen. De eerste 
set werd na een gelijk opgaand begin 

met 25-19 gewonnen. In de tweede 
set bleef de thuisploeg langer bij de 
Panningers in de buurt. Toch ging de 
winst met 25-22 naar Olympia. De 
derde set resulteerde door fouten aan 
de zijde van Olympia en geluk bij de 
thuisploeg in een 25-17 nederlaag. In 
de vierde set kreeg Olympia de concen-

tratie weer op orde, waardoor het de 
wedstrijd toch nog met 3-1 in zijn voor-
deel wist te beslissen.

Tekst: VC Olympia

   

Meer lucht voor Baarlo na gelijkspel en zege 
Baarlo speelde afgelopen week twee thuiswedstrijden: dinsdag 21 maart tegen FCV Venlo en vrijdag 24 maart 
tegen SV Blerick. Met respectievelijk een 1-1 gelijkspel en een 2-1 overwinning verschafte Baarlo zich weer wat 
meer lucht in de degradatiestrijd. 

In het inhaalduel tegen FCV Venlo had 
Baarlo het initiatief. Toch scoorde FCV in 
de eerste helft op de counter de ope-
ningstreffer. In de tweede helft kwam 
Baarlo middels een penalty, resoluut 
verzilverd door Kay Nellen, verdiend 
langszij. Beide teams gingen in de 
slotfase nog voor de zege, maar de 1-1 
stand bleef op het scorebord staan. Een 
resultaat waarmee beide teams konden 
leven. Op vrijdagavond was SV Blerick 
de tegenstander in een vanwege de 

Venloop vooruit gespeeld duel. In de 
derde competitiewedstrijd in zes dagen 
proefde Baarlo na vier duels zonder 
zege eindelijk weer eens het zoet van 
de overwinning. Meer dan een uur lang 
was het een gelijk opgaand duel zon-
der noemenswaardige hoogtepunten. 
In het laatste kwart van de wedstrijd 
had Baarlo echter het fortuin aan zijn 
zijde. In korte tijd en uit het niets kwam 
het op een 2-0 voorsprong. Laurents 
van den Ham openende halverwege 

de tweede helft de score met een fraai 
afstandsschot. Nauwelijks vijf minuten 
later mocht Kay Nellen opnieuw vanaf 
11 meter de voorsprong verdubbelen. 
Het Blerickse slotoffensief resulteerde 
nog wel in een tegentreffer, maar daar 
bleef het bij.

Tekst: Len Gielen, VV Baarlo

   

MVC’19 krijgt voetballes van Brabantia 
MVC’19 moest zondag 26 maart de grootste nederlaag in de clubhistorie verwerken. In Eindhoven werd met 
liefst 9-0 verloren van titelkandidaat Brabantia. MVC’19 werd op alle fronten afgetroefd en mocht nog blij zijn 
dat er geen dubbele cijfers op het scorebord kwamen. 

De 1-0 had al na twee minuten kunnen 
vallen, maar de paal stond Eindhovens 
succes nog even in de weg. Na tien 
minuten had Brabantia al drie behoor-
lijke kansen gekregen, zonder het net 
te vinden. In de 12e minuut kreeg 
MVC’19 zijn grootste kans na een mooie 
voorzet van Paul van den Kerkhof op 

zijn broer Ron van den Kerkhof, die net 
langs schoot. In de 19e minuut kwam 
Brabantia op 1-0. MVC’19 kreeg via 
Juul Albers nog een kans, maar zijn 
schot ging langs. Tussen de 30e en 
de 37e minuut kwam Brabantia maar 
liefst viermaal tot scoren. Na de rust 
wist Brabantia nog viermaal het net 

te vinden. Door een buitenspelgoal en 
een knappe actie van keeper Rick van 
der Zee bleef een tiende treffer van 
Brabantia uit. 

Tekst: Peter van Diepe / MVC’19

   

Helden neemt slechts één punt mee uit Velden
In de strijd tegen degradatie speelde Helden zondag 26 maart de kraker tegen rode lantaarndrager IVO uit 
Velden. Hoewel winst het enige was dat voor beide ploegen telde, bleef het bij een 0-0 gelijkspel.

Traditioneel worden in Velden de vel-
den als eerste afgekeurd. Ondanks de 
overvloedige regen was er ditmaal ech-
ter geen twijfel over het doorgaan van 
de wedstrijd, omdat Velden sinds afge-
lopen weekend de beschikking heeft 
over een kunstgrasveld. Evengoed was 
het lastig voetballen met de harde 
wind en striemende regen. Duidelijk 

was dat beiden niet wilden verliezen, 
maar tegelijkertijd weinig opschoten 
met een gelijkspel. In de eerste helft 
was het Helden dat de meeste aan-
spraak op drie punten maakte. Van de 
drie goede kansen had er minimaal één 
benut horen te worden. Omdat dit niet 
gebeurde, gingen de ploegen met een 
0-0-stand de rust in. In de tweede helft 

was IVO iets beter. Dit overwicht werd 
beloond met een penalty. De Heldense 
invalkeeper Rick Knippenbergh toonde 
zich in deze tweestrijd de sterkste en 
redde daarmee uiteindelijk een punt 
voor Helden, omdat er in de resterende 
tijd niet veel meer gebeurde.

Successen voor SC Pareja
SC Pareja nam zaterdag 25 en zondag 26 maart deel aan de door 
Gympoint Echt georganiseerde meerkamp- en teamfinales. Een 
aantal turnsters wist tot een podiumplaats te reiken. 

Op zaterdag startten de junioren 
supplement F met hun meerkamp-
finale. Namens Pareja werd Lara 5e, 
Fenna 9e, Sophie 10e en Meike 21e. 
Bij jeugd supplement E behaalde 
Renske een zevende plaats. In de 
derde wedstrijd turnden de junio-
ren supplement E hun meerkamp-
finale. Hierin werd Sanne vijfde, 
Tessa achtste, Lynn negende, Mirthe 
tiende en Janne elfde. In deze wed-
strijd traden ook de jeugdmeiden 
van supplement G aan. Zij wisten 
twee podiumplekken te bemachti-
gen. Juul Janssen werd derde. Voor 
Lize Coppus was zelfs een tweede 
plaats weggelegd. Verder eindigde 
Milou als vierde, Jevi als negende en 
Evi als elfde.

Voor de laatste wedstrijd, die van 
de senioren supplement D, hadden 
zich liefst zeven meiden geplaatst. 
Mirthe Peeters mocht het podium 
beklimmen voor de tweede plaats. 
Daarnaast werd ze tweede bij de 
seizoenskampioenen. Verder ein-
digde Evi als zesde, Linda K als 
zevende, Tooske als achtste, Julia als 
negende en Linda A als veertiende.

Tweede plaats
Op zondagmorgen toog opnieuw 
een delegatie van Pareja richting 
Echt om meerkamp- en teamfinales 
te turnen. Bij de meerkamp niveau 
5 werd Yoann zesde, Lisa zevende 
en Maud Smits negende. Het team 
van supplement G, bestaande 
uit Jevi, Milou, Lize, Juul en Evi, 
behaalde een welverdiende tweede 
plaats en werd ook nog eens 
tweede bij de seizoensuitslag.

In de tweede wedstrijd turnde 
Maud Stammen haar meerkamp-
finale. Zij eindigde als twaalfde. 
Daarna mochten in de laatste wed-
strijd nog drie meiden van niveau 5 
aan de bak voor hun finale. Daarin 
werd Eva vijfde, Mies zevende en 
Emie tiende.

Het team van supplement E wilde 
ook de finale winnen als team. Dit 
lukte niet alleen, het team werd 
ook nog eens seizoenskampioen.

Tekst: SC Pareja

   

TV Grootveld en TTV Fortus zijn 
rookvrij
TV Grootveld en TTV Fortus zijn vanaf april 2023 rookvrij. De 
tennisvereniging en de tafeltennisvereniging hopen dat alle ver-
enigingen in Peel en Maas hun voorbeeld gaan volgen.

Jasper Deusen (8) en Koen Peeters 
(10) zijn beide lid van TV Grootveld. 
Ze hebben samen met Harry van 
Lier van het team parkbeheer de 
borden met het opschrift ‘deze 
vereniging is rookvrij’ opgehan-
gen. Rokers worden verzocht om 
voortaan buiten het terrein en uit 
het zicht te roken. “Als kinderen 
anderen zien roken, lijkt dat nor-

maal en misschien zelfs aantrek-
kelijk. Zeker als zij mensen zien 
roken naar wie zij opkijken zoals 
andere sporters, trainers en ouders. 
Een rookvrij sportterrein draagt bij 
aan de beweging ‘Op weg naar 
een Rookvrije Generatie’ en een 
gezonde sportomgeving voor ieder-
een”, aldus de clubs.



Gezamenlijke diensten voor alle 
parochies Vincentiusfederatie
Witte donderdag 19.00 uur in de 
kerk van Helden
Goede vrijdag 19.00 uur in de kerk 
van Meijel
Paaszaterdag 19.00 uur in de kerk 
van Panningen

Parochie Beringe
Misintenties
NL21 RABO 0141939583
Een H. Mis opgeven kan tijdens het 
parochiespreekuur op dinsdagoch-
tend. Ook bij kapelaan Roger Maenen 
tel. 077 466 18 50 of per email roger.
maenen@ziggo.nl
Spreekuur
Iedere dinsdag van 10.30 tot 11.30 
uur in de sacristie
Kerkdiensten
Zondag 2 april
H. Mis 9.30 uur Palmzondag m.m.v. 
parochiekoor t.i.v. Bert Verstappen 
(1-ste jaardienst) en Riek Verstappen-
Zeelen;
Woensdag 5 april
H. Mis 9.00 uur
Mededeling
KLEDINGINZAMELING BERINGE: Op 
maandag 3 april a.s.: inzameling van 
bruikbare kleding, schoenen, dekens, 
knuffels en gordijnen. In dichtgebon-
den zakken. Afgeven op het kerkplein 

kan van 13.00-14.30 en van 17.00-
18.00 uur. Kunt u zelf niet brengen: 
Bel dan 3076521 en alles wordt bij u 
opgehaald.

Parochie Egchel
Misintenties
NL83 RABO 0120795086
G. Sillekens Eemsestraat 12
077 307 95 30
Kerkdiensten
Zondag 2 april
Geen heilige Mis

Parochie Grashoek
Misintenties
NL24 RABO 0141910526
A. Cruijsberg
06 48 53 14 21 
Spreekuur
In kerk entree
maandag 11.00 tot 12.00 uur
Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
17.00 uur H.Mis van Palmzondag t.i.v.: 
Vrede in de wereld

Parochie Helden
Misintenties
NL61 RABO 0120795094
Pastorie Rochusplein 3
077 307 14 88
kerkbestuurhelden@home.nl
Spreekuur
Donderdag van 09.30 tot 10.30 uur

Kerkdiensten
Zondag 2 april
H. Mis 10.00 uur – Palmzondag - 
herenkoor t.i.v. Felix Bruijnen en 
Catharina Bruijnen-Driessen en overl. 
fam.; Gijs Gerris (2de jaardienst); 
Passieconcert BelCanto 15.00 uur 
VASTENAKTIE giften in offerblok 
kerk of NL21INGB0003000046 t.n.v. 
Missiebureau Roermond
Vrijdag 7 april
15.00 uur kruisweg bidden

Parochie Koningslust
Misintenties
NL05 RABO 0120795132
A. van den Boer De Brentjes 81
077 465 36 81
Bij geen gehoor kunt u contact opne-
men met het parochiecentrum in 
Panningen 077 307 13 88
Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
H. Mis Palmzondag 17.30 uur in de 
kapel van de Broeders

Parochie Meijel
Misintenties
NL16 RABO 0133405613
Pastorie Kerkstraat 5
077 466 18 50
www.parochiemeijel.nl
Spreekuur
Maandag van 19.30 tot 20.00 uur en 
donderdag van 11.00 tot 12.00 uur

joke.holscher@gmail.com
Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
15.30 uur Doopviering Mila van Dijk
Zondag 2 april
11.00 uur H. Mis Palmzondag met 
Herenkoor t.i.v. Piet Elshout (coll); 
Truus Weerts-Reinders (eerste sterf-
dag en jaardienst); pastoor Frits 
Rooyakkers; Chris Segers en Drine 
Segers-Cuijpers (gest.jaard)
Maandag 3 april
18.30 uur H. Aanbidding (dagkapel) 
en 19.00 uur H. Rozenkrans
Dinsdag 4 april
H. Mis 09.00 uur (dagkapel) aansl. 
koffiedrinken
Donderdag 6 april
Geen ochtendmis.
Vrijdag 7 april
15.00 uur kruisweg bidden
19.00 uur avondviering voor heel de 
Federatie

Parochie Panningen
Misintenties
NL44 RABO 0141900660
Parochiecentrum Wilhelminastraat 14
077 307 13 88
info@parochiecentrumpanningen.nl
Open maandag- en woensdag-
ochtend van 08.30 tot 11.30 uur
Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
15.00 uur heilige Mis in de Groenling

Zaterdag 1 april
19.00 uur heilige Mis van Palmzondag 
- in de dagkapel - m.m.v. gemengd 
koor. T.i.v. Piet Janssen en To Janssen-
van der Linden en zoon Sjraar; Thea 
Hermans-Gommans (b.g.v. verjaar-
dag);
Zondag 2 april
H. Mis in missiehuis om 10.30 uur
Dinsdag en woensdag
9.00 uur H. Mis in de dagkapel
Vrijdag 7 april
15.00 uur kruisweg bidden in de dag-
kapel

www.vincentiusparochies.nl

Pastoor Peter van der Horst
077 307 14 88 | 06 21 20 21 18
pet.horst@home.nl
Kapelaan Roger Maenen
077 466 18 50 | 06 12 92 28 34
roger.maenen@ziggo.nl
Kapelaan Piet Houben
06 57 58 75 06
phjhouben@onsbrabantnet.nl
Kerkbestuur
077 307 14 88
kerkbestuur@vincentiusparochies.nl

Misstipendium
zon- en feestdagen
€ 30,00 | door de week € 15,00

Kerkberichten
Vincentiusparochies

Parochie Maasbree
Misintenties
NL 58 RABO 00131001973
Pastorie Dorpstraat 31
077 465 12 19
par.aldefundismaasbree@hetnet.nl
Kerkdiensten
Zondag 2 april
Viering van Palmzondag.
Tijdens de eucharistieviering worden 
de palmtakken gezegend en wordt 
een gedeelte van het lijdensverhaal 
gelezen. H. Mis: 11.00 uur – IN DE 
KERK Lector: Mevr. Jeanne Senden 
Intenties: Petronella Vaessen. Sjra 
Walraven en Trees Walraven-Vaessen. 
Jaardienst Sjeng Vaessen, overl. 
ouders en Toon en Maria Vaessen. 
An Linssen-Peeters (verjaardag) en 
Graad Linssen. Sjaak Roeven en doch-
ter Bernie (jaardienst).
Donderdag 6 april
Viering van Witte
H. Mis: 19.00 uur - Lector: Dhr. 
Jacques Bouten
Vrijdag 7 april
Goede Vrijdag – 15.00 uur: Kruisweg
Lector: Mevr. Marlies Steijvers
Zaterdag 8 april

Geen H. Mis
Paaswake in Kessel om 19.15 uur
Zondag 9 april -
Viering van het Hoogfeest van Pasen 
H. Mis: 11.00 uur
Lector: Mevr. Toos Leijsten
Intenties: Jan Grubben en Nelly 
Grubben-Verheijen. Louisa en Anna 
Verheijen. Anna Grubben, Gonda 
en Sjeng in ’t Zandt-Grubben en 
overleden ouders Grubben-van der 
Schoot. Cornelia Blonk. Pastoor J. 
Vleeshouwers en overleden familie-
leden. Jaardienst Juup Vaessen.
Maandag 10 april
2e Paasdag - Geen H. Mis
Mededelingen
H. Communie b.g.v. Pasen
Zaterdag 8 april wordt tussen 14.00 
uur en 16.00 uur de H. Communie 
gebracht bij degenen die een ver-
zoek hebben doorgegeven aan de 
pastorie via telefoon 077-465 1219 
(donderdag- en vrijdagmorgen tus-
sen 9.30 uur en 12.00 uur of via 
e-mail par.aldegundismaasbree@
hetnet.nl
Gedoopt wordt – zondag 9 april - 
12.30 uur: Jans Zeetsen

Parochie Kessel
Misintenties
NL39 RABO 0125235311
Iet Dings-Bovendeerdt
077 462 18 60 / 06 24 21 61 06 
Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
19.15 uur H. Mis. Voor onze parochie.
Mededelingen
Zaterdag 1 april is het Palmzondag en 
worden de palmtakken uitgedeeld.
Zaterdag 8 april 19.15 uur Paaswake 
voor het hele Cluster.
Voor Sjaar en Mien Pennings-
Beurskens.
Voor overleden leden v d KBO

Parochie Baarlo
Misintenties
NL31 RABO 0103903976
Pastorie Markt 3
077 477 12 75
pastoor@parochiebaarlo.nl
www.parochiebaarlo.nl
Kerkdiensten
Zondag 2 april
9.30 uur H. Mis. Palmzondag met uit-
deling palmtakjes.
Jaardienst Christine Görtz-Stappers 

en v.w. verjaardag, voor Frans Görtz 
en kinderen en voor Jeanne Janssen-
Görtz. Uit dankbaarheid voor de 
overleden ouders Jan en Lies Stevens, 
zonen John, Loek en Karel, neef Luuk 
en verjaardag Pap.
Jaardienst Wiel Dirkx en Maria Dirkx-
Zeetsen.
Donderdag géén H. Mis.
Mededelingen
Vieringen rond Pasen.
Witte Donderdag géén H. Mis.
Goede Vrijdag 7 april: 15.00 uur 
Kruisweg en 19.00 uur Goede 
Vrijdagdienst.
Zaterdag 8 april 16.00 uur Paasviering 
in Verzorgingshuis ter Borcht.
Paaszaterdag is in Kessel om 19.15 
uur de gezamenlijke Paaswake van 
ons Cluster.
Zondag 9 april Hoogfeest van Pasen. 
H. Mis 9.30 uur.
Tweede Paasdag géén H. Mis.

Parochie Kessel-Eik
Misintenties
NL41 RABO 0125300522
Opgave tijdelijk bij Tjeu Stemkens
06 30 10 30 13

Kerkdiensten
Zaterdag 1 april
18.00 uur H. Mis.
Voor onze eigen parochie.
Mededeling
In september zal nog eenmaal de 
70e Fancy Fair worden gehouden in 
Ut Gemeinsjapshoes. De datum en 
nadere informatie volgen binnenkort.

Pastoor-deken
W. Varela
077 398 14 16 / 06 11 33 29 62
Maasbree/Baarlo/Kessel/
Kessel-Eik
Kapelaan R. Weerawarna
077 462 12 65
weerawarnaranil@gmail.com
Kerkbestuur
Secretaris Arno Houwen
077 462 17 50
houwenarno@gmail.com
Ziekenzalving
06 55 40 80 23

Cluster MKBE

Optidee: persoonlijk advies, demo of 
bestelling: www.optidee.nl/peggy-wis-
mans 0648550730 fb: Opti-Duur

Lente Concert in Beringe zondag 2 
april aanvang 13 uur in de Wieksjlaag 
met Mannenzanggroep Bon Apart uit 
Beringe inBetween uit Panningen en 
Mannewerk Kessel Tot dan!

Te koop gekookte en gekleurde paasei-
eren Bong 50 Baarlo Dagelijks geopend 
van 13:00-18:00 uur Zaterdags gehele 
dag vanaf 10:00 uur

Voor Asperge- Aardbeien en Groen-
teplanten - Fruitbomen en Klein Fruit 
naar Thijs Huys Langstr. 64 Horst-Hegel-
som Tel 077 398 3552

Wij schuren en lakken nog tafels.
jderikx. 0610954220

BROCANTE VINTAGE ANTIEK VOORJAAR-
ROUTE Zaterdag 1 en 2 april in Pannin-
gen van 11 tot 16 uur Loosteeg 14e 
en 14b : Aod Geluk, landelijk sfeertje, 
Bij Co-tje en ‘t Haesje. Tuidersweg 38; 
cottage 38 en industrieterrein 12c; old 
Memories alleen 2 april.

Pedicure aan huis en voor het maken 
van een afspraak kunt U bellen op 
telnr. 0618177712.

Op zoek naar een hulp in de huis-
houding. 3 a 4 per 2 weken Bel 06 
13733256”

Poets/strijkhulp gezocht!! Wij als 
gezin met 2 kindjes van 3-5 zijn opzoek 

naar een betrouwbare/nette hulp die 
1x per week 4 uur kan komen. De 
werkzaamheden zijn: poetsen, strijken, 
was strijken/opvouwen, ramen wassen 
enzo. in buitengebied van maasbree. 
Bel/app 0611279725

Zin in asperges? Wij zijn vanaf 31 
maart weer geopend, dus kom snel 
langs! Linders Groeze 11 Beringe
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Lars Nelissen Kessel
Een virtuoos in hard en nieren, dat is de perfecte manier om Lars te beschrijven. Als pianist creëert hij met 
zijn vingers de fraaiste melodieën in zijn eigen studio. En niet alleen zelf, want ook zijn leerlingen kunnen 
hun kunsten vertonen in de studio bij hem thuis. Na verschillende landen bezocht te hebben, is hij inmiddels 
neergestreken in zijn geboortedorp Kessel. Deze week wordt Lars Nelissen (44) geplukt.

Met zijn oudere broer en jongere 
broertje en zusje groeide Lars op in 
Kessel-Eik. Als zoon van een echte 
beroepsvisser, mocht hij vaak mee op 
pad om een hengeltje uit te gooien. 
Iets dat Lars nu niet meer zo snel zal 
doen. “Vroeger was het een beetje 
een combinatie. Soms moest ik mee, 
soms wilde ik graag mee. Als beroeps-
visser ving mijn vader dan ook wel 
aardig wat, maar als ik tegenwoor-
dig zelf zou gaan vissen, zit ik uren 
te wachten op die ene vis. Dat vind 
ik toch wat saai”, zegt Lars. Het uren 
wachten op een visje is dus niks voor 
Lars, ondanks dat hij de rust zelve is. 
Al was dat vroeger wel wat anders. 
“Vroeger was ik heel druk. Toen ik 
anderhalf jaar oud was, klom ik al uit 
het dakraam het dak op”, vertelt hij 
lachend. Naast dat klauteren, vond de 
kleine Lars het ook leuk om te teke-
nen en te schilderen. Deze creativiteit 
is op latere leeftijd uitgebloeid in een 
andere kunst.

Conservatorium
“Als kind was ik groot fan van de 
band Queen en daaruit groeide lang-
zaam maar zeker een steeds gro-
ter wordende liefde voor de piano.” 
Op 15-jarige leeftijd bereikte deze 
steeds groter wordende liefde zijn 
eerste hoogtepunt, want Lars besloot 
de piano nu ook zelf ter handen te 
nemen. Ondanks deze late leeftijd 
pakte Lars het heel snel op. “Ik begon 
met popmuziek, maar ik vond dat al 
snel te eenvoudig worden. Daarom 
ging ik me focussen op klassieke 
muziek.” Het werd voor Lars duidelijk 
dat hij meer wilde doen met de piano, 
hij wilde graag naar het conservato-
rium. “Dat werd me afgeraden, omdat 
ik pas op late leeftijd was begon-

nen met pianospelen. Ik zou nooit 
het toelatingsexamen kunnen halen.” 
Toch liet hij het niet daarbij zitten. “Ik 
zorgde er vier jaar lang voor dat ik op 
school mijn huiswerk al af had, zodat 
ik daarna de rest van de dag piano 
kon spelen. Ik speelde met regelmaat 
zes uur per dag.” Daaruit blijkt wel dat 
hij er alles aan wilde doen om op het 
conservatorium te worden toegela-
ten en met succes. Hij kon beginnen 
in Tilburg én in Maastricht. De keuze 
viel uiteindelijk op de hoofdstad van 
Limburg. “Hier kon ik les krijgen van 
Avi Schönfeld, een beroemde interna-
tionale pianist. Dus toen was de keuze 
snel gemaakt.” Op 19-jarige leeftijd 
verhuisde Lars dan ook voor zeven jaar 
naar het zuiden. Na het behalen van 
zijn diploma volgde echter niet direct 

een terugkeer naar Kessel, maar een 
nieuw avontuur in China.

China
Dit nieuwe avontuur aan de andere 
kant van de wereld had twee belang-
rijke redenen. “Mijn toenmalige vrien-
din, die ik op het conservatorium had 
leren kennen, was een Chinese en 
daarnaast leek het me heel leuk om 
in China muziekles te gaan geven.” De 
vlieger werd genomen en het tweetal 
zette koers richting China. “We ver-
trokken naar Wuhan. Inmiddels wat 
bekender, maar toen had nog nie-
mand van deze plek gehoord”, vertelt 
hij lachend. Het cultuurverschil met 
Nederland was direct voelbaar voor 
Lars. “Het verschil tussen arm en rijk 
was hier heel duidelijk zichtbaar en 

ook de mentaliteit is heel anders. Het 
was hier heel competitief en presta-
tiegericht.” Ondanks deze cultuurver-
schillen had Lars het aanvankelijk wel 
naar zijn zin in China, maar toch begon 
hij ook weer te dromen over het leven 
in Nederland. Deze gevoelens werden 
daarnaast nog verstrekt door enkele 
zaken die hem niet bevielen in China. 
“De corruptie die op sommige plekken 
in het onderwijs heerste en het niet 
nakomen van afspraken, braken me 
op een gegeven moment op. Ik wilde 
graag weer terug naar Europa.”

Liefde
In 2009 zette Lars weer voet op 
Europees grondgebied. Na eerst nog 
even in België gewoond te hebben, 
verhuisde hij een jaartje later terug 
naar zijn geboorteregio. Inmiddels 
woont Lars alweer twaalf jaar in 
Kessel en hoewel de relatie met de 
Chinese student van het conserva-
torium geen stand heeft gehouden, 
woont hij hier niet alleen. “Vijf jaar 
geleden ben ik gaan samenwonen 
en inmiddels getrouwd met mijn 
Oezbeekse vriendin, Zumi.” Een rela-
tie die online is begonnen en tegen-
woordig bezegeld is met een zoontje, 
Vicktor (1). Alan (10), zoon van Lars uit 
een eerdere relatie, maakt het kwartet 
aan de Sint Ursulahof helemaal com-
pleet. Een gedeelde passie van Lars en 
Zumi is hun liefde voor reizen. “Ik heb 
twee jaar in China gewoond, een jaar 
in België en ben daarnaast op heel 
veel plekken in de wereld geweest, 
zo ook in Oezbekistan natuurlijk.” Eén 
van de meest bijzondere reizen is, 
naar eigen zeggen, de ‘bedevaart’ die 
Lars in 2016 gemaakt heeft. “Skrjabin 
is mijn favoriete componist en ik heb 
allerlei plekken bezocht die voor hem 
belangrijk zijn geweest. Puur om die 
sfeer te proeven.” Deze liefde voor 
andere culturen en landen is ook over-
genomen door de jeugd. “Alan kwam 
laatst naar mij toe en hij zei ‘papa, ik 
wil in Amerika gaan wonen’”, vertelt 
Lars lachend. Het mag duidelijk zijn, 
Alan is echt een kind van vader.

Piano Fantasy
Buiten het reizen en nieuwe culturen 
ontdekken om, is piano spelen natuur-

lijk dé grote passie van Lars. “Het 
interpreteren van muziekwerken vind 
ik één van de leukste aspecten binnen 
de muziek. Hierbij probeer ik de wer-
ken van grote componisten te spelen 
en een bepaald gevoel naar boven 
te halen dat hierbij past.” Daarnaast 
is Lars ook druk bezig met muziekles 
geven en het zelf schrijven van pia-
nostukken. “Bezig zijn met de metho-
diek vind ik heel mooi. Ook het fysieke 
aspect, van hoe je je vingers en armen 
en eigenlijk je hele lichaam moet laten 
bewegen tijdens het spelen, intri-
geert mij.” Maar ook het improviseren 
en zelf muziek schrijven zorgt bij Lars 
voor veel plezier. “Wanneer ik eigen 
muziek maak, ga ik zitten en begin 
ik gewoon te spelen. Op een gege-
ven moment heb je dan een melodie 
te pakken die werkt en dan ga je die 
verder uitwerken.” Muziek interpre-
teren, muziekles geven en muziek 
schrijven zijn dus Lars zijn favorieten 
bezigheden en tegenwoordig probeert 
hij dit ook online over te brengen aan 
mensen. “Ik heb een eigen YouTube- 
en Instagramaccount waar ik veel 
verschillende content creëer onder de 
naam ‘Piano Fantasy’. Van mijn eigen 
muziek tot instructiefilmpjes voor 
beginnelingen of gevorderden, ik pro-
beer zo divers mogelijk te zijn.”

Toekomst
Eén van de grootste doelen voor Lars 
is dan ook om zijn online bereik te 
vergroten en meer mensen met de 
piano in aanraking te laten komen. “Ik 
hoop dat ik Piano Fantasy de komende 
jaren kan laten groeien en veel leuke 
en leerzame content kan maken.” 
Daarnaast blijft reizen een grote pas-
sie, dus een verhuizing uit Kessel is 
niet ondenkbaar. “Ik heb het hier naar 
mijn zin en voor mijn kinderen is het 
een goede plek om op te groeien en 
naar school te gaan. Maar ik zou graag 
nog een keer in een wat groter huis 
in het buitengebied gaan wonen. In 
een bos of aan de zee. Deze omgeving 
zou voor mij ook een mooie inspiratie 
kunnen zijn voor nieuwe muziek”, sluit 
Lars af.

Tekst en beeld: Casper Keijsers

Geplukt

boeiboorden / platte daken
terrasoverkappingen / lood- en zinkwerk

Voor informatie, een vrijblijvende offerte of een gratis dakinspectie:
dakwerkenlimburg.nl

06 38 64 67 61  /  INFO@DAKWERKENLIMBURG.NL


